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Provincie Antwerpen
Gemeente HERSELT

Zitting van 23 november 2020  -  gemeenteraad
Zittingsverslag

Aanwezig: Milo Anthonis - voorzitter
Peter Keymeulen - burgemeester
Mireille Colson, Mark Van den Wouwer, Raf Vangenechten, Pieter-Jan 
Parrein, Elke Verlinden - schepenen
Luc Peetermans, Kathleen Helsen, Ronan Korthout, Christiane Van Thielen, 
Gerda Battel, Hilde Van Reet, Evelien Van Bedts, Warre Schauwaers, Geert 
Sterckx, Maria Leirs, Wies Ooms, Tim Tubbax, Dolinda Voet, Kristof Van 
Dingenen, Karen Broes, Stefan Korthout - raadsleden
Tina Vervloessem - algemeen directeur

De voorzitter opent de vergadering om 20 uur.

De Voorzitter vraagt om pragmatisch te stemmen via de Fractievoorzitters. Indien een Raadslid niet 
akkoord is met deze werkwijze bij een bepaald agendapunt kan hij of zij dit eenvoudig laten weten.
In openbare zitting

SECRETARIAAT

1. Goedkeuring ontwerpnotulen en zittingsverslag van 26 oktober 2020 (2.075.1.077)

Situering
De goedkeuring van de ontwerpnotulen en het zittingsverslag van de Gemeenteraad van 26 oktober 
2020 .

Tussenkomst
Twee vragen tot toevoeging door Raadslid Luc Peetermans: 
Op de Gemeenteraad van 26 oktober werd voorlezing gegeven van een antwoord van ABB en de 
Gouverneur betreffende een vraag van de Burgemeester over het toegevoegd agendapunt ‘Politieke 
correctheid en neutraliteit van de Voorzitter’.

ABB stelt daarin duidelijk: ‘Op basis van wat de Burgemeester schrijft (ABB beschikt niet over de tekst 
van het agendapunt), …’
Bij deze vraag ik kopij van de mail of brief van de Burgemeester aan de Gouverneur (en ABB?) waarop 
het antwoord van de Gouverneur en ABB betrekking heeft én dit mee op te nemen in de notulen en 
het zittingsverslag zodat het antwoord van de Gouverneur en ABB correct kunnen geduid worden.

Ik merk ook dat in de notulen en het zittingsverslag het ontwerpbesluit van voornoemd agendapunt 
werd weggelaten. Nochtans is dit een essentieel onderdeel van het agendapunt. Ik vraag dan ook dit 
mee op te nemen en mee voor te leggen bij de goedkeuring op de Raad van 23 november.

Stemming over het besluit: met eenparigheid
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BESLUIT
De voorgelegde ontwerpnotulen en het zittingsverslag van de Gemeenteraad van 26 oktober 2020 
wordt goedgekeurd mits de twee toevoegingen aan toegevoegd agendapunt "Politieke correctheid 
en neutraliteit van de Voorzitter".

2. Politieverordening: COVID-19: Aanpassing organisatie vergaderingen

Situering
De richtlijnen van het Agentschap Binnenlands Bestuur met betrekking tot de vergadermodaliteiten 
van de vergaderingen binnen een Lokaal Bestuur zijn aangepast en laten nu ook hybride 
vergaderingen toe (dwz een combinatie van een fysieke en een digitale wijze van vergaderen).
Het lokaal bestuur beslist tijdens de huidige gezondheidssituatie autonoom over de wijze van 
vergaderen. 

Wettelijke gronden
Nieuwe Gemeentewet, artikel 134 §1
Ministerieel Besluit van 18 oktober 2020: Ministerieel Besluit houdende dringende maatregelen om 
de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken.
Ministerieel Besluit van 1 november 2020. - Ministerieel Besluit houdende wijziging van het 
Ministerieel Besluit van 28 oktober 2020 houdende dringende maatregelen om de verspreiding van 
het coronavirus COVID-19 te beperken
Flow zoals beschikbaar gesteld door het Agentschap Binnenlands Bestuur: 
https://lokaalbestuur.vlaanderen.be/sites/default/files/public/thema/werking_bestuur/stroomsche
ma_vergaderen_coronacrisis.pdf

Toelichting en advies
Om de verspreiding van het Corona (Covid-19)-virus tegen te gaan werden door de Federale 
Overheid ingrijpende maatregelen genomen. 
Belangrijk in dit kader is om onnodige contacten te vermijden en in geval contacten nodig zijn een 
minimumafstand in acht te nemen. In dit kader zijn de richtlijnen dat vergaderingen van de 
gemeentelijke bestuursorganen kunnen blijven plaatsvinden, maar dat alles in het werk dient gesteld 
om de afstandsregels te respecteren en onnodige contacten te vermijden.

Agentschap Binnenlands Bestuur stelt dat de vergadering fysiek, hybride of digitaal kan doorgaan. De 
keuze op welke wijze het bestuur vergadert, moet een weloverwogen keuze zijn. Het is een lokale 
afweging die moet worden gemaakt. Het lokaal bestuur heeft hierin een voorbeeldfunctie. ABB raadt 
in deze fase van de pandemie aan de voorkeur te geven aan digitaal vergaderen. 

Om dit te realiseren kan de Burgemeester in uitzonderlijke, hoogdringende omstandigheden 
besluiten nemen in plaats van de Gemeenteraad (artikel 134, §1 Nieuwe Gemeentewet). Bijgevolg 
kan de Burgemeester bij politieverordening een algehele sluiting van de Gemeentezitting opleggen 
(Gemeenteraadszitting zonder publiek). Eveneens kan een alternatieve locatie voor de 
Gemeenteraad worden bepaald. Er kan ook geopteerd worden voor een digitale zitting.
Het Agentschap Binnenlands Bestuur stelde op zijn website een stroomschema ter beschikking om 
duidelijk te maken in welke gevallen al dan niet digitaal kan worden vergaderd.

Een hybride vorm van vergaderen betekent dat bepaalde Raadsleden fysiek vergaderen en andere 
Raadsleden die er fysiek niet bij kunnen zijn, digitaal deelnemen. Een hybride vorm van vergaderen is 
niet verplicht, maar wel een mogelijke tussenvorm tussen fysiek en digitaal vergaderen. Het behoort 
tot de lokale autonomie om de afweging te maken om hybride te vergaderen. De Raadsleden die 
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digitaal deelnemen moeten zichtbaar en hoorbaar zijn voor de andere Raadsleden en voor het 
publiek. De Raadsleden die digitaal deelnemen, moeten via het digitaal platform op een 
gelijkwaardige manier als de Raadsleden die fysiek aanwezig zijn, mee kunnen debatteren, 
beraadslagen en stemmen. Voor het overige moet de hybride vergadering voldoen aan de 
democratische principes uit de regelgeving.

Het is aangewezen de Raadsleden die dit wensen de mogelijkheid te bieden deel te nemen aan de 
vergadering via MS teams, om de vergadering in de mate van het mogelijke digitaal te laten 
doorgaan. 
Na overleg met het College van Burgemeester en Schepenen en Voorzitter van de Gemeenteraad, 
stelt de Burgemeester vast dat het noodzakelijk is de dienstverlening en besluitvorming van 
gemeente en OCMW te garanderen naar best vermogen, ook in deze huidige, uitzonderlijke 
omstandigheden. Bijgevolg is het aangewezen de voorziene zitting van 23 november in de mate van 
het mogelijke digitaal te laten doorgaan, en de openbaarheid te garanderen door de audio-visuele 
opname ter beschikking te stellen van het publiek. Raadsleden die dit wensen krijgen individueel de 
kans om op digitale wijze deel te nemen aan de vergadering.  

De Burgemeester nam hiertoe besluit dd. 10 november  2020. Dit besluit wordt nu ter bekrachtiging 
van de Gemeenteraad voorgelegd. 

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Het Besluit van de Burgemeester dd. 10 november te bekrachtigen, met name: 
Artikel 1:
De Gemeenteraad en de Raad voor Maatschappelijk Welzijn van 23 november 2020 zullen 
plaatsvinden zonder publiek en op hybride wijze. Er worden vergaderzalen ter beschikking gesteld 
per fractie rekening houdende met alle coronamaatregelen, en raadsleden worden aangemoedigd 
digitaal (individueel) deel te nemen. Er wordt vergaderd zonder publiek, maar de audio-visuele 
sopname wordt achteraf ter beschikking gesteld via de website. Deze maatregelen worden genomen 
in uitvoering van de richtlijnen in het Ministerieel Besluit van 18 maart 2020 en volgende. 

Artikel 2:
De zitting zal georganiseerd worden via een zogenaamd ‘hybride’ systeem. Dit betekent dat 
Raadsleden de mogelijkheid wordt geboden aan de vergadering actief deel te nemen via Microsoft-
Teams.

3. Huishoudelijk Reglement: voorgestelde wijzigingen

Situering
Het huishoudelijk reglement werd door de Gemeenteraad en de Raad voor Maatschappelijk Welzijn 
goedgekeurd in zitting van 24 juni 2019.
Na evaluatie worden een aantal wijzigingen voorgesteld, zoals opgenomen in het document in 
bijlage. 
Voorstellen tot toevoeging/herformulering zijn groen gemarkeerd. Voorstellen tot verwijderen van 
een bepaalde passage zijn rood gemarkeerd. 

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
De Raad sluit zich aan bij het voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen. 

Tussenkomst
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De Voorzitter stelt voor om dit agendapunt uit te stellen naar de Gemeenteraad van januari, zodat er 
ondertussen met de verschillende fracties kan worden overlegd mbt een consensus over het 
huishoudelijk reglement. 

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Dit agendapunt wordt uitgesteld naar de zitting van januari 2021.

4. Vastleggen datums Gemeenteraad en Raad voor Maatschappelijk Welzijn 2021 (2.075.1)

Situering
Het is wenselijk om de datums voor de Gemeenteraad (en aansluitend de Raad voor Maatschappelijk 
Welzijn) in 2021 nu reeds vast te leggen zodat de Raadsleden hun agenda's kunnen vrijhouden en de 
diensten hun planning hierop kunnen afstemmen.

Toelichting en advies
Voorstel voor de datums van de Gemeenteraad (en aansluitend Raad voor Maatschappelijk Welzijn) 
in 2021.

Maand Laatste Maandag Voorstel Schoolvakantie

Januari 25 25

Februari 22 22 krokusvakantie van 15 tot 21 
februari

Maart 29 29

April 26 26 paasvakantie van 5 tot 18 april

Mei 31 31 Hemelvaart van 13 tot 14 mei
Pinkstermaandag op 24 mei

Juni 28 28

Juli geen zitting geen zitting zomervakantie van 1 juli 

Augustus geen zitting 6 september zomervakantie tot 31 augustus

September 27 27 (onder voorbehoud)

Oktober 25 25

November 29 22 herfstvakantie van 1 tot 7 
november

December 27 13 (begroting) kerstvakantie van 27 december tot 
9 januari

De Gemeenteraad (en aansluitend de Raad voor Maatschappelijk Welzijn) gaat telkens door op de 
laatste maandag van de maand, behalve:

• Tijdens de zomermaanden juli en augustus is er geen Raad voorzien maar om de continuïteit 
te verzekeren wordt een extra Raad voorzien op de eerste maandag van september.
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• De Raad op de laatste maandag van september blijft behouden maar onder voorbehoud, 
enkel bij voldoende dringend te behandelen punten zal deze Raad doorgaan. (slechts 3 
weken na de vorige Raad)

• In december gaat de Raad 2 weken vroeger door (op de 13de) omwille van de begroting.
• Vermits november 5 maandagen telt, en om de Raden beter te spreiden, zal in november de 

Raad doorgaan op de 4de maandag (op de 22ste).

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
De Gemeenteraad sluit zich aan bij het voorstel van het de administratie en College van 
Burgemeester en Schepenen.

Tussenkomst
Raadslid Luc Peetermans merkt op: Dit jaar is de Raad van eind september niet doorgegaan, maar 
dan heeft de Raad van oktober veel tijd in beslag genomen owv de lange agenda, dus geen probleem 
met voorbehoud, maar bij voldoende punten graag wel vergaderen. 

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1:
De datums voor de Gemeenteraad (en aansluitend Raad voor Maatschappelijk Welzijn) in 2021 
worden vastgelegd zoals voorgesteld door de administratie en College van Burgemeester en 
Schepenen:

• 25 januari
• 22 februari
• 29 maart
• 26 april
• 24 mei
• 28 juni
• 6 september
• (27 september onder voorbehoud)
• 25 oktober
• 22 november
• 13 december

Artikel 2:
De datums voor de Gemeenteraad (en aansluitend Raad voor Maatschappelijk Welzijn) in 2021 
worden bekendgemaakt op de website van de gemeente.

FINANCIËN

5. Brandweerzone Kempen: principiële verdeelsleutel 2021-2026 (1.784(1))

Situering
In zitting van de Zoneraad van 26 oktober 2019 werd de financiële verdeelsleutel voor één jaar 
goedgekeurd. Er werd vastgelegd dat in de loop van 2020 een nieuwe verdeelsleutel voor de 
begroting 2021-2026 diende te worden uitgewerkt. Opnieuw werd een werkgroep opgericht 
bestaande uit Burgemeesters, Financieel Directeurs en Algemeen Directeurs.
 
Het principe van de verdeelsleutel werd een eerste maal besproken op de Zoneraad in de zitting van 
3 oktober 2020. Er werd een videovergadering georganiseerd met alle Financieel Directeurs en alle 
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Burgemeesters op maandag 12 oktober 2020 met de bedoeling dat de experten de inhoudelijke 
verwerking zouden bespreken. Tijdens de vergadering werden volgende conclusies geformuleerd:

• de opsplitsing tussen exploitatiebudget en investeringsbudget zoals tijdens de vergadering 
voorgesteld (2.000.000 euro investeringsbudget) moet verwerkt worden in het voorstel 
financiële verdeelsleutel;

• een jaarlijkse aanpassing van de verdeelsleutel aan de actuele data is geen probleem en mag 
voorgesteld worden;

• indien gekozen wordt de cijfers jaarlijks te actualiseren, dan is het belangrijk de financiële 
verdeelsleutel voor jaar X ten laatste in de maand april van het jaar X-1 te agenderen op de 
Zoneraad;

• de verrekening van de goederen gebeurt bij voorkeur op het exploitatiebudget en dit over 
een periode van vijf jaar.

Op basis van alle besprekingen wordt gevraagd aan de Gemeenteraad:

1. Het principe van verdeelsleutel goed te keuren. Volgend voorstel geniet na de besprekingen 
de voorkeur:
a. Bevolkingsaantal - 50% op basis van gegevens X-1
b. Kadastraal inkomen - 50% op basis van gegevens X-2
c. Correctiefactor aanrijtijden wordt toegepast op bevolkingsaantal en kadastraal 

inkomen
d. Correctie DGH (dringende geneeskundige hulp) wordt toegepast op basis van 

interventies jaar X-1
e. Er wordt geen manuele correctie van de correctiefactor aanrijtijden doorgevoerd

2. Als er iets wijzigt aan de organisatie, de financiering of de locaties van de 
brandweerambulances van onze zone zal de parameter DGH herberekend moeten worden 
op basis van de berekeningsmethodiek die nu in de uitgangsnota gehanteerd wordt.

3. Goed te keuren dat als er iets wijzigt aan de locatie of de permanentie van kazernes 
waardoor de aanrijtijden wijzigen, zal de correctiefactor aanrijtijden herberekend moeten 
worden op basis van de berekeningsmethodiek die nu in de uitgangsnota gehanteerd wordt.

4. Goed te keuren dat de percentages uit de verdeelsleutel niet gehanteerd zullen worden voor 
de investeringskost van bijkomende brandweerposten. Wanneer tot bijkomende 
brandweerposten besloten wordt, zal de financieringsdiscussie ten gronde hernomen 
worden. 

5. Goed te keuren dat de verdeelsleutel kan aangepast worden indien artikel 68 §3 1ste of 2de 
lid in de federale wet van 15 mei 2007 wijzigt.

6. Goed te keuren dat volgende stijgingen mogen opgenomen worden in de 
Meerjarenbegrotingen:
2021-0% - 2022-0% - 2023-0% - 2024-1% - 2025-1% - 2026-1%

7. Goed te keuren dat er een opsplitsing wordt gemaakt tussen exploitatiebudget en 
investeringsbudget. Het investeringsbudget goedgekeurd in het Meerjarenbeleidsplan 
bedraagt 2.000.000 euro.

8. Goed te keuren dat de verrekening van de goederen gebeurt over vijf jaar beginnende van 
2022 volgens het voorstel in bijlage. Dit wordt verrekend in het investeringsbudget per 
gemeente.
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Wettelijke gronden
Artikel 68, van de wet van 15 mei 2007 betreffende de civiele veiligheid bepaalt: 
§ 2. De dotaties van de gemeenten van de zone worden jaarlijks vastgelegd door de raad op basis van 
een akkoord, bereikt tussen de verschillende betrokken gemeenteraden. 
§ 3. Bij gebrek aan akkoord, wordt de dotatie van elke gemeente vastgesteld door de 
provinciegouverneur, rekening houdende met de volgende criteria voor elke gemeente: 

• de residentiële en actieve bevolking à MIN 70%; 
• de oppervlakte; 
• het kadastraal inkomen; 
• het belastbaar inkomen; 
• de risico’s aanwezig op het grondgebied van de gemeente; 
• de gemiddelde interventietijd op het grondgebied van de gemeente; 
• de financiële draagkracht van de gemeente. 

KB van 23 augustus 2014 houdende vaststelling van de inventaris- en schattingsregels van de 
roerende en onroerende goederen van de gemeenten aangewend voor de uitvoering van de 
opdrachten van de brandweerdiensten.

Toelichting en advies
In zitting van 31 oktober 2020 heeft de Zoneraad het voorstel van principe verdeelsleutel voor 2021-
2026 goedgekeurd. 

De verdeelsleutel moet door alle Gemeenteraden goedgekeurd zijn. Indien een Gemeenteraad de 
verdeelsleutel niet goedkeurt, zal de Gouverneur een beslissing nemen. 

Aangezien de bevolkingsaangroei en het totale kadastrale inkomen de afgelopen jaren trager 
gegroeid is dan gemiddeld (bij de gemeenten van de zone), daalt het relatieve aandeel van de 
gemeente Herselt in de bijdrage.

De opsplitsing tussen een exploitatie- en investeringstoelage heeft geen effect op het kasresultaat 
van de gemeente, maar is uiteraard wel positief voor de autofinancieringsmarge van de gemeenten.

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
De Gemeenteraad sluit zich aan bij het advies van de Zoneraad en het College.

Tussenkomst
Raadslid Luc Peetermans vraagt bijkomende toelichting. 
Onroerende voorheffing weegt nu zwaarder door, dit is een voordeel voor de gemeente Herselt. Een 
ander heikel punt waren steeds de aanrijtijden. De aanrijtijden voor Ramsel waren bijzonder hoog, 
hetgeen een bijkomende kazerne zou vergen, maar dat zou niet haalbaar zijn. In het verleden werd 
afgesproken hier meer rekening mee te houden. Het Raadslid verwijst ook naar de Hulshoutse 
ambulancedienst die voor de mensen van Ramsel zeer belangrijk is, maar waarmee geen rekening 
wordt gehouden in de oefening. 
De Burgemeester antwoordt: De opmerkingen zijn terecht. Een bijkomende post in Ramsel is niet ter 
sprake geweest, maar de oefening rond de verdeelsleutel loopt moeilijk. Tot een aantal maanden 
geleden zag het er naar uit dat er geen consensus kon gevonden worden. Toch werd er, door zowel 
de Financieel Directeurs als technici te betrekken, een akkoord gevonden. Voor Herselt is het een 
gunstig scenario. Als er elementen zijn voor een brandweerpost Ramsel, kan dat gesprek gevoerd 
worden.
Raadslid Luc Peetermans bevestigt het antwoord van de Burgemeester: Een brandweerpost voorzien 
in Herselt/Ramsel of Houtvenne is te duur en moeilijk realiseerbaar.
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Stemming over het besluit: 
Stemmen voor:
Milo Anthonis, Peter Keymeulen, Mireille Colson, Mark Van den Wouwer, Raf Vangenechten, Pieter-
Jan Parrein, Elke Verlinden, Luc Peetermans, Kathleen Helsen, Ronan Korthout, Christiane Van 
Thielen, Gerda Battel, Hilde Van Reet, Evelien Van Bedts, Warre Schauwaers, Geert Sterckx, Maria 
Leirs, Wies Ooms, Tim Tubbax, Dolinda Voet, Kristof Van Dingenen, Karen Broes en Stefan Korthout
Motivatie stem voor Luc Peetermans: Akkoord, maar de fractie formuleert enig voorbehoud mbt 
lange aanrijtijden, en de belangrijke rol die de Hulshoutse Ambulancedienst speelt in dringend 
medisch vervoer.

BESLUIT
Artikel 1:
De Gemeenteraad keurt volgende principe van financiële verdeelsleutel voor 2021-2026 goed:
1. Bevolkingsaantal - 50% op basis van gegevens jaar X-1
2. Kadastraal inkomen - 50% op basis van gegevens jaar X-2
3. Correctiefactor aanrijtijden wordt toegepast op bevolkingsaantal en kadastraal inkomen
4. Correctie DGH wordt toegepast op basis van interventies jaar X-1
5. Er wordt geen manuele correctie van de correctiefactor aanrijtijden doorgevoerd

De financiële verdeelsleutel wordt jaarlijks aangepast aan de meest recente gegevens. De nieuwe 
verdeelsleutel wordt elk jaar ten laatste in de zoneraad van april voorgelegd.

Artikel 2: 
Als er iets wijzigt aan de organisatie, de financiering of de locaties van de brandweerambulances van 
onze zone, zal de parameter DGH herberekend moeten worden op basis van de 
berekeningsmethodiek die nu in de uitgangsnota gehanteerd wordt.

Artikel 3: 
Als er iets wijzigt aan de locatie of de permanentie van kazernes waardoor de aanrijtijden wijzigen, 
zal de correctiefactor aanrijtijden herberekend moeten worden op basis van de 
berekeningsmethodiek die nu in de uitgangsnota gehanteerd wordt.. 

Artikel 4: 
De percentages uit de verdeelsleutel zullen niet gehanteerd worden voor de investeringskost van 
bijkomende brandweerposten. Wanneer tot bijkomende brandweerposten besloten wordt, zal de 
financieringsdiscussie ten gronde hernomen worden.

Artikel 5: 
De Gemeenteraad besluit dat de goedgekeurde verdeelsleutel kan aangepast worden indien artikel 
68 §3 1 ste of 2 de lid in de federale wet van 15 mei 2007 wijzigt.

Artikel 6:
Jaarlijkse zullen volgende stijgingen van budgetten voorzien worden:

• 2021 + 0%
• 2022 + 0%
• 2023 + 0%
• 2024 + 1%
• 2025 + 1%
• 2026 + 1%
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6. Brandweerzone Kempen: verdeelsleutel 2021 (1.784(1))

Situering
Het principe voor de financiële verdeelsleutel voor de bijdragen aan de brandweerzone werd 
goedgekeurd. De verdeelsleutel wordt jaarlijks aangepast aan de actuele data. Dit geeft volgende 
verdeling voor de bijdrage 2021:

Gemeente % 2021
Geel 22,00 %
Mol 16,02 %
Herentals 10,43 %
Westerlo 9,72 %
Balen 8,90 %
Laakdal 4,51 %
Herselt 3,46 %
Olen 4,96 %
Grobbendonk 4,03 %
Retie 2,55 %
Hulshout 2,26 %
Meerhout 3,54 %
Dessel 2,75 %
Herenthout 3,09 %
Vorselaar 1,76 %

Wettelijke gronden
Wet 15 mei 2007
Koninklijk Besluit van 23 augustus 2014 houdende vaststelling van de inventaris- en schattingsregels 
van de roerende en onroerende goederen van de gemeenten aangewend voor de uitvoering van de 
opdrachten van de brandweerdiensten.

Toelichting en advies
De verdeelsleutel moet door alle Gemeenteraden goedgekeurd zijn. Indien een Gemeenteraad de 
verdeelsleutel niet goedkeurt, zal de Gouverneur een beslissing nemen. 

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
De Gemeenteraad sluit zich aan bij het advies van de Zoneraad en het College.

Financiële weerslag
Voor Herselt (2021) betekent dit een exploitatietoelage van 263.780,00 euro en een 
investeringstoelage van 65.945,00 euro, samen 329.72500 euro.

Dit is een daling van de bijdrage aan de brandweerzone met -76.331,00 euro (-18,79%) t.o.v. de 
bijdrage in 2020. Dit is te wijten aan de herschikking van de aandelen KI en bevolking. Een zwaarder 
gewicht aan het kadastraal inkomen, betekent een verminderde bijdrage voor de gemeente Herselt 
en daarnaast is ook de groei van de bevolking en het totale KI lager dan gemiddeld (in de zone) in 
Herselt.

Voor de periode 2022-2026 komt er een bijkomende verrekening van de ingebrachte roerende 
goederen. Hier is 5 jaar na opstart van de zone, een akkoord gesloten binnen de Raad van de zone. 
Voor Herselt betekent dit gedurende 5 jaar een extra bijdrage van 40.741,60 euro per jaar.
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Stemming over het besluit: 
Stemmen voor:
Milo Anthonis, Peter Keymeulen, Mireille Colson, Mark Van den Wouwer, Raf Vangenechten, Pieter-
Jan Parrein, Elke Verlinden, Luc Peetermans, Kathleen Helsen, Ronan Korthout, Christiane Van 
Thielen, Gerda Battel, Hilde Van Reet, Evelien Van Bedts, Warre Schauwaers, Geert Sterckx, Maria 
Leirs, Wies Ooms, Tim Tubbax, Dolinda Voet, Kristof Van Dingenen, Karen Broes en Stefan Korthout
Motivatie stem voor Luc Peetermans: Akkoord, maar de fractie formuleert enig voorbehoud mbt 
lange aanrijtijden, en de belangrijke rol die de Hulshoutse Ambulancedienst speelt in dringend 
medisch vervoer.

BESLUIT
Artikel 1:
De Gemeenteraad keurt volgende financiële verdeelsleutel voor 2021 goed:

Gemeente % 2021
Geel 22,00 %
Mol 16,02 %
Herentals 10,43 %
Westerlo 9,72 %
Balen 8,90 %
Laakdal 4,51 %
Herselt 3,46 %
Olen 4,96 %
Grobbendonk 4,03 %
Retie 2,55 %
Hulshout 2,26 %
Meerhout 3,54 %
Dessel 2,75 %
Herenthout 3,09%
Vorselaar 1,76 %

Artikel 2:
Voor de gemeente Herselt betekent dit voor 2021:

exploitatietoelage 263.780 euro
investeringstoelage 65.945 euro

7. Retributiereglement op de inzameling en verwerking van huishoudelijke afvalstoffen en 
vergelijkbare bedrijfsafvalstoffen op het recyclagepark en verkoop van producten 
(1.713.552(5))

Situering
De kosten voor afvalinzameling  en afvalverwerking vertegenwoordigen een aanzienlijk deel van de 
werkingskosten van de gemeente.
De Gemeenteraad wenst dan ook over te gaan tot het invoeren van een retributie op een aantal van 
deze afvalfracties die aangeleverd kunnen worden op het recyclagepark.
Het recyclagepark wordt sinds maart 2014 uitgebaat door Intercommunale IOK Afvalbeheer.

Wettelijke gronden
Decreet van 22 december 2017 over het Lokaal Bestuur en latere wijzigingen.
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Decreet van 23 december 2011 betreffende het duurzaam beheer van materiaalkringlopen en 
afvalstoffen, en latere wijzigingen (Materialendecreet), in het bijzonder artikel 26.
Besluit van de Vlaamse Regering van 17 februari 2012 tot vaststelling van het Vlaams reglement 
betreffende het duurzaam beheer van materiaalkringlopen en afvalstoffen, en latere wijzigingen 
(VLAREMA), in het bijzonder art. 5.1.1 e.v.
Uitvoeringsplan Huishoudelijk Afval en Gelijkaardig Bedrijfsafval, goedgekeurd op 16 september 2016 
door de Vlaamse regering, en latere wijzigingen.

Tussenkomst
Schepen Mireille Colson licht toe dat er gewerkt wordt aan een gratis contingent snoeiafval - dit 
wordt momenteel onderhandeld met IOK. Vermoedelijk komt dit agendapunt volgend jaar terug op 
de agenda van de Gemeenteraad met gunstig gevolg. 
De Burgemeester vult aan, en verwijst naar een discussie op de Raad van Bestuur van IOKA, en de 
acties rond 'Behaag de Kempen' en '1001 bomen', het betalend afvoeren van snoeisel staat daar 
haaks tegenover. De Burgemeester roept Raadslid Luc Peetermans, die tevens deel uit maakt van de 
Raad van Bestuur van IOKA, op om samen te pleiten voor een gratis contingent voor snoeiafval. 
Raadslid Ronny Korthout merkt op dat het grof huisvuil een tariefstijging van 9% kent, hetgeen een 
indirecte belastingverhoging is. Daarnaast stijgt het tarief voor kalk, roofing etc. met 20%. Dit 
betreurt de CD&V+2230-fractie. 
De Burgemeester licht toe dat de harmonisatie van de tarieven binnen het IOK-gebied finaal tot doel 
heeft om binnen de ganse regio het afval, waar ook, aan dezelfde tarieven kan worden gedeponeerd.

Stemming over het besluit: 
Stemmen voor:
Milo Anthonis, Peter Keymeulen, Mireille Colson, Mark Van den Wouwer, Raf Vangenechten, Pieter-
Jan Parrein, Elke Verlinden, Geert Sterckx, Tim Tubbax, Dolinda Voet, Kristof Van Dingenen, Karen 
Broes en Stefan Korthout
Onthouden zich:
Luc Peetermans, Kathleen Helsen, Ronan Korthout, Christiane Van Thielen, Gerda Battel, Hilde Van 
Reet, Evelien Van Bedts, Warre Schauwaers, Maria Leirs en Wies Ooms

BESLUIT
Artikel 1. Belastbaar voorwerp en definities
Met ingang van 1 januari 2021 en voor een termijn eindigend op 31 december 2025 wordt een 
retributie gevestigd op de inzameling en verwerking van huishoudelijke afvalstoffen en met 
huishoudelijke afvalstoffen vergelijkbare bedrijfsafvalstoffen op het recyclagepark en verkoop van 
producten.

Op de afvalstoffen vermeld in dit reglement zijn de definities van het Materialendecreet, het 
VLAREMA, het Uitvoeringsplan Huishoudelijk Afval en Gelijkaardig Bedrijfsafval en het huishoudelijk 
reglement van het recyclagepark van toepassing. 

Artikel 2. Retributieplichtigen
De retributie is hoofdelijk verschuldigd door de persoon die de afvalstoffen, vermeld in artikelen 3, 4 
en 5 aanlevert op het recyclagepark, of de producten, vermeld in artikelen 6 en 7, overhandigd krijgt. 

Artikel 3. Kilogramtarieven

Tarief

grof vuil en huisvuil

hechtgebonden asbestcement (> 200 kg per gezin per jaar)
0,24 euro per kilogram
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cellenbeton, kalk, gips

hout C

roofing

0,15 euro per kilogram

groenafval (excl. snoeihout):
 boomstronken
 bladeren en boomvruchten
 grasmaaisel
 tuinafval

hout A & B

vlak glas

harde kunststoffen

0,10 euro per kilogram

steen- en betonpuin 0,02 euro per kilogram

hechtgebonden asbestcement (≤ 200 kg per gezin per jaar)

snoeihout
0,00 euro per kilogram

De kilogramtarieven worden jaarlijks geïndexeerd zoals bepaald in artikel 8.

Er wordt steeds minstens 4 kg aangerekend per weegcyclus.

Ongesorteerde leveringen dienen betaald te worden tegen het tarief van de duurst aangeleverde 
afvalsoort. 

Artikel 4. Volumetarieven

Tarief

piepschuim (< 60 liter) 0,00 euro

piepschuim (60-200 
liter) 1,00 euro 

piepschuim (> 200 liter) 6,50 euro

Artikel 5. Tarief per stuk

Tarief

Professioneel AEEA 
(enkel afkomstig van het particuliere circuit)

25,00 euro per 
stuk

Artikel 6. Producten

 Tarief
Biodegradeerbare zakken voor inzameling gft:

 Rol van 50 zakken van 10 liter
 Rol van 10 zakken van 120 liter

6,00 euro per rol
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Papieren zakken voor inzameling gft: 
pakket van 80 zakken van 8 liter 

6,00 euro per 
pakket

Geventileerd keukenemmertje 3,00 euro per stuk
Gemengde plastic: rol van 12 zakken van 60 liter 3,00 euro per rol
Gemengde plastic: rol van 10 zakken van 120 liter 1,50 euro per rol
PMD-zak: rol van 24 zakken van 60 liter 3,60 euro per rol
PMD-zak: rol van 10 zakken van 120 liter 1,50 euro per rol
P+MD-zak: rol van 24 zakken van 60 liter 3,60 euro per rol
P+MD-zak: rol van 10 zakken van 120 liter 1,50 euro per rol
Fijne compost: zak van 40 liter 4,00 euro per zak
Gewone compost: zak van 40 liter 2,00 euro per zak
Potgrond: zak van 50 liter 4,00 euro per zak
Compostbak 45,00 euro per stuk
Compostvat 30,00 euro per stuk

Artikel 7. Toegangskaart

Volgende entiteiten kunnen een tijdelijke toegangskaart voor het recyclagepark bekomen tegen 
betaling van 5,00 euro:

• bedrijven met vestiging in Herselt
• Herseltse scholen
• jeugdbewegingen die hun accommodatie in Herselt ter beschikking stellen van jeugdkampen 

(kaart enkel geldig tijdens de duur van de kampplaatsen)
• erfgenamen van een woning in Herselt (i.f.v. opruimingswerken)
• eigenaars (die nog niet in Herselt wonen) van een te verbouwen / te renoveren woning die 

bestemd is als eigen woning

Voor de vervanging van een beschadigde of verloren toegangskaart voor het recyclagepark, wordt 
een bedrag gevraagd van 5,00 euro. De vervangingskost is niet verschuldigd wanneer de houder van 
de toegangskaart het bewijs levert dat het verlies of de beschadiging niet werd veroorzaakt door zijn 
nalatigheid.

Artikel 8. Indexering
De kilogramtarieven worden jaarlijks op 1 januari geïndexeerd op basis van de evolutie van de 
consumptieprijsindex.

De tarieven worden vermenigvuldigd met een factor:
 met in de teller de consumptieprijsindex die van toepassing was in september van het jaar 

dat voorafgaat aan het jaar waarin het tarief wordt gewijzigd, en 
 met in de noemer de consumptieprijsindex die van toepassing was in september 2020. 

Het zo verkregen getal wordt naar beneden afgerond op 2 cijfers na de komma. 

De kilogramtarieven worden enkel geïndexeerd indien een even tarief na afronding op 2 cijfers na de 
komma bereikt wordt.

Artikel 9. Wijze van inning
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Op het recyclagepark wordt de retributie vereffend door betaling volgens de procedure vastgesteld 
in het huishoudelijk reglement van het recyclagepark. 

Voor de verkoop van producten elders dan op het recyclagepark wordt de retributie vereffend 
volgens de betalingsprocedure die van toepassing is op het verkooppunt.

Een betalingsbewijs wordt afgeleverd.

Artikel 10. Kennisgeving
Een afschrift van dit reglement wordt ter kennisgeving overgemaakt aan IOK Afvalbeheer en OVAM.

INTERGEMEENTELIJKE SAMENWERKINGSVERBANDEN

8. IOK - Buitengewone Algemene Vergadering op 18 december 2020 (2.075.7)

Situering
De agenda van de Buitengewone Algemene Vergadering van 18 december 2020 bevat volgende 
agendapunten:

1) Toetreding IOK in Welzijnszorg Kempen / Statutenwijziging
2) Activiteitenplan 2021 
3) Begroting 2021
4) Toetreding IOK in OFP Provant
5) Varia.

De statutaire bepalingen inzake de organisatie van de Algemene Vergadering zijn vervat in artikelen 
32 e.v. van de statuten van IOK.
De Raad neemt kennis van de toelichtende nota die aan de deelnemers wordt voorgelegd:

1. Toetreding IOK in Welzijnszorg Kempen/statutenwijziging IOK
Aan de Raad wordt een voorstel van de Raad van Bestuur van IOK van 18 september 2020 voorgelegd 
om tot participatie in Welzijnszorg Kempen (WZK) over te gaan (bijlage 1). Om deze participatie 
mogelijk te maken wordt ook een voorstel van statutenwijzing (bijlage 2) voorgelegd.
Dit dossier wordt geagendeerd op de Algemene Vergadering van IOK van 18 december 2020 en 
wordt aan alle deelnemers voorgelegd in functie van mandaatbepaling. Conform artikel 472 van het 
Decreet Lokaal Bestuur (DLB) dient de beslissing tot deelneming van een dienstverlenende of 
opdrachthoudende vereniging in een andere rechtspersoon immers te worden genomen door de 
Algemene Vergadering op grond van een verslag dat de Raad van Bestuur heeft opgemaakt.
Een ontwerp van statutenwijziging moet conform artikel 427 DLB uiterlijk 90 dagen voorafgaand aan 
de Algemene Vergadering aan de deelnemers worden bezorgd.
Om die reden werd het ontwerp van statutenwijziging overgemaakt aan alle deelnemers op 18 
september jl. en op 16 oktober jl. geïntegreerd in de definitieve agenda van de Algemene 
Vergadering van 18 december 2020. 
Het uitgangspunt van de participatie bestaat erin dat IOK participeert in WZK om de bestaande 
verbondenheid nu en in de toekomst gestalte te geven en om de financiële steun fiscaal en juridisch 
te onderbouwen. 
Dit wordt uitvoerig beschreven in de als bijlage 1 gevoegde nota die het in artikel 472 DLB  voorziene 
verslag van de Raad van Bestuur van 18 september 2020 aan de Algemene Vergadering uitmaakt.
Er wordt hierbij verwezen naar de historiek van WZK, de gedeelde diensten en de gewenste 
ontwikkeling van synergie als gevolg van de integratie gemeente/OCMW.  
Vanuit haar ontstaansgeschiedenis wordt Welzijnszorg Kempen nog structureel ondersteund door 3 
IOK medewerkers via inbreng van diensten.
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Deze personeelsinzet kan op die manier worden verankerd op basis van het principe van inbreng van 
nijverheid/diensten van een vennoot in de organisatie. De actuele jaarlijkse ondersteuning vanuit IOK 
aan WZK heeft nu een waarde van 280.433,38 euro (te indexeren). Deze steun werd toegezegd voor 
een periode van 6 jaar en zal geëvalueerd worden.
Er wordt uitdrukkelijk gekozen voor het behoud van een aparte juridische entiteit voor WZK. Dit 
uitgangspunt moet gemotiveerd worden en vormt een belangrijk onderdeel in het verslag van de 
Raad van Bestuur van IOK in het kader van artikel 472 DLB en vormt een belangrijke onderdeel van 
de motivering van de Raad van Beheer van WZK in het kader van de vooropgestelde 
statutenwijziging.
Er wordt geopteerd voor een substantiële participatie van 25,2 % (zie bijlage 3).
Op dit ogenblik zijn alle aandelen binnen WZK in handen van 27 OCMW’s.
Voorgesteld wordt om deze aandelen van OCMW’s te kwalificeren als A-aandelen.
Aandelen in handen van andere publieke rechtspersonen, zoals IOK, worden gekwalificeerd als B-
aandelen.
De voorgestelde participatie is gebaseerd op de decretale mogelijkheden voorzien in de artikelen 472 
en 475 DLB
Het concrete voorstel van statutenwijziging (zie bijlage 2) houdt in dat artikel 3 § 3 van de statuten 
van IOK rond het maatschappelijk doel als volgt (zie onderlijnde passage) wordt aangevuld:
§3 IOK staat daarnaast in voor de uitvoering van streekgebonden, culturele en sociale 
studieopdrachten en projecten in opdracht van en onder de voorwaarden bepaald door de 
deelnemers.
“Zo draagt IOK vanuit een wederzijdse participatie  bij aan de dienstverlening vanuit Welzijnszorg 
Kempen voor de opdrachten die aan de OCMW’s zijn toevertrouwd. Deze bijdrage, die onder meer uit 
de inbreng van diensten bestaat, kadert in het streven naar synergie in de dienstverlening aan de 
gemeenten en OCMW’s en in het kader van de verdere optimalisering van hun integratie.”

Ondertussen heeft ook de Raad van Bestuur van Welzijnszorg Kempen beslist om een voorstel van 
statutenwijziging van Welzijnszorg Kempen (zie bijlage 4) voor te leggen aan de Algemene 
Vergadering op 9 december 2020. Dit voorstel van statutenwijziging en het voorstel van de 
participatie van IOK in Welzijnszorg Kempen wordt geagendeerd op de OCMW-Raad van heden.
De Raad sluit zich aan bij de overwegingen die de motivering vormen voor de voorgestelde 
statutenwijzing en de participatie van IOK in Welzijnszorg Kempen conform de vermelde 
modaliteiten.

2. Activiteitenplan 2021
Zie document als bijlage 5.
De Raad neemt kennis van en sluit zich aan bij het voorgestelde activiteitenplan 2021

3. Begroting 2021
Zie document als bijlage van het Activiteitenplan 2021.
De Raad neemt kennis van en sluit zich aan bij de begroting 2021 en de hierin vervatte 
werkingskosten voor de in-housedienstverlening van de dienstverlenende en kostendelende 
vereniging IOK.

4.Toetreding IOK in OFP Provant
De Raad van Bestuur van IOK gaf in zitting van 5 juni 2020 principieel goedkeuring aan een nieuw 
aanvullend pensioenplan via OFP Provant. 
Het organisme voor de financiering van pensioenen OFP Provant werd in 2009 opgericht door de 
provincie Antwerpen als een multi-werkgeversfonds voor de tweede pensioenpijler van 
contractanten in de publieke sector.
Conform 472 DLB dient de beslissing tot deelneming van een dienstverlenende of opdrachthoudende 
vereniging in een andere rechtspersoon te worden genomen door de algemene vergadering op 
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grond van een verslag dat de Raad van Bestuur heeft opgemaakt. De Raad van Bestuur van IOK 
keurde in zitting van 16 oktober 2020 het verslag aan de Algemene Vergadering (zie bijlage 6) goed.
De Raad sluit zich aan bij de overwegingen die de motivering vormen van de participatie van IOK in 
OFP Provant.

5. Varia.

Toelichting en advies
Tijdens de zitting van de Gemeenteraad van 21 oktober 2019 werd Dolinda Voet aangeduid als 
vertegenwoordiger voor de Algemene Vergaderingen bij IOK.

Tussenkomst
De Voorzitter vraagt akkoord om agendapunten 8, 9, 10 en 11 - mandatering afgevaardigden in de 
opdrachthoudende en dienstverlenende verenigingen - in bulk te behandelen.

Eenparig akkoord tot behandeling in bulk. 

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1:
Hecht goedkeuring aan de voorgestelde statutenwijziging van IOK in verband met de toetreding van 
IOK in Welzijnszorg Kempen.

Artikel 2:
Hecht goedkeuring aan de participatie van IOK in Welzijnszorg Kempen cfr. de voorgestelde 
modaliteiten.

Artikel 3:
Hecht goedkeuring aan het activiteitenplan 2021.

Artikel 4:
Hecht goedkeuring aan de begroting 2021 en de hierin vervatte werkingskosten voor de in-
housedienstverlening van de dienstverlenende en kostendelende vereniging IOK.

Artikel 5:
Hecht goedkeuring aan de toetreding van IOK tot OFP Provant.

Artikel 6:
De volmachtdrager wordt gemandateerd om conform dit besluit te handelen en te beslissen op deze 
Buitengewone Algemene Vergadering.

9. IOK Afvalbeheer - Buitengewone Algemene Vergadering op 18 december 2020 (2.075.7)

Situering
De agenda van de Buitengewone Algemene Vergadering van 18 december 2020 bevat volgende 
agendapunten:

1) Activiteitenplan 2021 
2) Begroting 2021
3) Toetreding IOK Afvalbeheer in OFP Provant
4) Varia
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De statutaire bepalingen inzake de organisatie van de Algemene Vergadering zijn vervat in artikelen 
33 e.v. van de statuten van IOK Afvalbeheer.
De Raad neemt kennis van de toelichtende nota die aan de deelnemers wordt voorgelegd:

1. Activiteitenplan 2021
Zie document als bijlage 1.

De Raad neemt kennis van en sluit zich aan bij het voorgestelde activiteitenplan 2021.

2. Begroting 2021
Zie document als bijlage van het Activiteitenplan 2021.

De Raad neemt kennis van en sluit zich aan bij de begroting 2021 en de hierin vervatte tarieven van 
de opdrachthoudende vereniging IOK Afvalbeheer.

3. Toetreding IOK Afvalbeheer in OFP Provant
De Raad van Bestuur van IOK Afvalbeheer gaf in zitting van 5 juni 2020 principieel goedkeuring aan 
een nieuw aanvullend pensioenplan via OFP Provant. 

Het organisme voor de financiering van pensioenen OFP Provant werd in 2009 opgericht door de 
provincie Antwerpen als een multi-werkgeversfonds voor de tweede pensioenpijler van 
contractanten in de publieke sector.

Conform artikel 472 DLB dient de beslissing tot deelneming van een dienstverlenende of 
opdrachthoudende vereniging in een andere rechtspersoon te worden genomen door de algemene 
vergadering op grond van een verslag dat de raad van bestuur heeft opgemaakt. De Raad  van 
Bestuur van IOK Afvalbeheer keurde in zitting van 16 oktober 2020 het verslag aan de Algemene 
Vergadering (zie bijlage 2) goed.

De Raad sluit zich aan bij de overwegingen die de motivering vormen van de participatie van IOK 
Afvalbeheer in OFP Provant.

4. Varia

Toelichting en advies
Tijdens de zitting van de Gemeenteraad van 21 oktober 2019 werd Dolinda Voet aangeduid als 
vertegenwoordiger voor de Algemene Vergaderingen bij IOK Afvalbeheer.

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1:
Hecht goedkeuring aan het activiteitenplan 2021.

Artikel 2:
Hecht goedkeuring aan de begroting 2021 en de hierin vervatte tarieven van de opdrachthoudende 
vereniging IOK Afvalbeheer.

Artikel 3:
Hecht goedkeuring aan de toetreding van IOK Afvalbeheer tot OFP Provant.
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Artikel 4:
De volmachtdrager wordt gemandateerd om conform dit besluit te handelen en te beslissen op deze 
Buitengewone Algemene Vergadering.

10. Pidpa - Buitengewone Algemene Vergadering op 18 december 2020 (2.075.7)

Situering
De gemeente is deelnemer aan de opdrachthoudende vereniging Pidpa.
Op vrijdag 18 december 2020 (reservedatum 21 december 2020) om 11u organiseert Pidpa een 
Buitengewone Algemene Vergadering op afstand.  

De agenda van deze Buitengewone Algemene Vergadering is als volgt: 
1. Nazicht van de Raadsbesluiten voor de afgevaardigden
2. Begroting 2021
3. Toetredingen
4. Benoemingen 
5. Varia

a) Synergie Pidpa/water-link en samenwerking Pidpa/Aquafin – stand van zaken – toelichting
b) Vragen van vennoten

6. Goedkeuring van het verslag van de vergadering

Aan de Gemeenteraad wordt voorgesteld om deze agendapunten goed te keuren.

Wettelijke Gronden
De statuten van de opdrachthoudende vereniging Pidpa.
Het decreet van 22 december 2017 over het Lokaal Bestuur. 

Toelichting en advies
Brief van Pidpa van 23 oktober 2020:
- begroting 2021  
- toetredingen/uitbreidingen van opdracht
- model als basis voor Raadsbeslissing

De voorgelegde documenten omvatten de verslaggeving omtrent de geplande activiteiten en de 
begroting voor 2021

Tijdens de zitting van de Gemeenteraad van 27 mei 2019 werd Geert Sterckx aangeduid als 
vertegenwoordiger voor de Algemene Vergaderingen van Pidpa.

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1:
Akte te nemen van de strategieën en de te ontwikkelen activiteiten van Pidpa m.b.t. het boekjaar 
2021.

Artikel 2:
Goedkeuring te verlenen aan de door de Raad van Bestuur van Pidpa voorgelegde begroting 2021 en 
het toelichtend verslag.

Artikel 3: 
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Goedkeuring te verlenen aan de toetreding van de gemeente Retie bij HidrIBA en de gemeente 
Westerlo bij HidroSan. 

Artikel 4: 
Goedkeuring te verlenen aan de benoemingen. 

Artikel 5: 
Aan de vertegenwoordiger wordt de opdracht gegeven om op de Buitengewone Algemene 
Vergadering van 18 december 2020, overeenkomstig deze beslissing te stemmen alsook de 
benoemingen goed te keuren, evenals op elke andere Algemene Vergadering die wordt 
samengeroepen ter behandeling van de agendapunten van deze vergadering.

Artikel 6:
Het College van Burgemeester en Schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit en zal 
onverwijld een afschrift van deze beslissing bezorgen aan Pidpa, Desguinlei 246, 2018 Antwerpen.

11. Cipal - Buitengewone Algemene Vergadering op 10 december 2020 (2.075.7)

Situering
Gelet op het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 (“DLB”) en in het bijzonder op art. 40 
inzake de bevoegdheid van de Gemeenteraad en inzake de intergemeentelijke samenwerking;

Gelet op het feit dat de gemeente deelnemer is van de dienstverlenende vereniging Cipal (hierna 
kortweg “Cipal”);

Gelet op de statuten van Cipal;

Gelet op het Gemeenteraadsbesluit van 25 februari 2019 inzake de aanduiding van de 
vertegenwoordiger van de gemeente op de Algemene Vergaderingen van Cipal;

Gelet op de oproeping tot de Algemene Vergadering van Cipal van 10 december 2020 met de 
volgende agendapunten:

1. Toetreding en aanvaarding van nieuwe deelnemers
2. Bespreking en goedkeuring van de begroting voor het boekjaar 2021
3. Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering

Gelet op de toelichtende nota van Cipal betreffende de agendapunten van deze Algemene 
Vergadering;

Gelet op de voorstellen van de Raad van Bestuur van Cipal,

Overwegende dat geen redenen voorhanden zijn om goedkeuring van de agendapunten te weigeren;

Toelichting en advies
Tijdens de Gemeenteraad van 25 februari 2019 werd Pieter-Jan Parrein aangeduid als 
vertegenwoordiger voor alle Algemene Vergaderingen bij Cipal en Dolinda Voet als plaatsvervanger.

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
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Artikel 1:
Op basis van de bekomen documenten en de toelichtende nota worden de agendapunten van de 
Algemene Vergadering van Cipal van 10 december 2020 goedgekeurd.

Artikel 2:
De vertegenwoordiger van de gemeente wordt gemandateerd om op de Algemene Vergadering van 
Cipal van 10 december 2020 te handelen en te beslissen conform dit besluit. Indien deze Algemene 
Vergadering niet geldig zou kunnen beraadslagen of indien deze Algemene Vergadering om welke 
reden dan ook zou worden verdaagd, dan blijft de vertegenwoordiger van de gemeente gemachtigd 
om deel te nemen aan elke volgende vergadering met dezelfde agenda.

Artikel 3:
Het College van Burgemeester en Schepenen wordt gelast met de uitvoering van onderhavig besluit 
en in het bijzonder met het in kennis stellen daarvan aan Cipal.

POLITIE

12. Aanvullend politiereglement: verwijderen asverschuivingen - Varendonksesteenweg

Situering
O.w.v. veiligheidsredenen heeft het College van Burgemeester en Schepenen tijdens de zitting van 9 
november 2020 beslist de asverschuivingen in de Varendonksesteenweg te verwijderen en te 
vervangen door verkeerskussens.
Het bestaande aanvullend politiereglement m.b.t. het plaatsen van asverschuivingen in de 
Varendonksesteenweg dient opgeheven te worden. 

Wettelijke gronden
De Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988.
Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017.
De wet betreffende de politie over het wegverkeer, gecoördineerd bij Koninklijk Besluit van 16 maart 
1968.
Het decreet van 16 mei 2008 betreffende de aanvullende reglementen op het wegverkeer en de 
plaatsing en bekostiging van de verkeerstekens.
Het Koninklijk Besluit van 1 december 1975 houdende algemeen reglement op de politie van het 
wegverkeer en van het gebruik van de openbare weg.
Het Ministerieel Besluit van 11 oktober 1976 waarbij de minimumafmetingen en de bijzondere 
plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens worden bepaald.
Het besluit van de Vlaamse Regering van 23 januari 2009 betreffende de aanvullende reglementen 
op het wegverkeer en de plaatsing en bekostiging van de verkeerstekens.
Het standaardbestek 250.
De omzendbrief MOB/2009/01 van 3 april 2009.
Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 m.b.t. de publicatie- en meldingsplicht. 
De beslissing van de Gemeenteraad van 25 september 2017 m.b.t. het voorzien van asverschuivingen 
in de Varendonksesteenweg. 
Het besluit van het College van Burgemeester en Schepenen van 9 november 2020 m.b.t. het 
verwijderen van de asverschuivingen in de Varendonksesteenweg.

Toelichting en advies
Overwegende dat de hierna voorziene maatregelen gemeentewegen betreffen.
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Een afschrift van dit besluit wordt, na goedkeuring/kennisname door de Vlaamse minister van 
Mobiliteit, Sociale Economie en Gelijke kansen overgemaakt aan:
De heer griffier van de Rechtbank van 1° aanleg te Turnhout
De heer griffier van de de politierechtbank van Turnhout
De brandweercommandant, de politie Zuiderkempen
De afdeling Wegen en Verkeer Antwerpen, cel verkeer en signalisatie, Lange Kievitstraat 111-113, 
bus 41, 2018 Antwerpen.

Gunstig advies 

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijk besluit
De Gemeenteraad sluit zich aan bij het advies van College van Burgemeester en Schepenen zoals dit 
verder vorm werd gegeven vanuit de administratie.

Tussenkomst
Raadslid Karen Broes vraagt of dit ook in de Witputstraat zal worden doorgevoerd, en of het Hooilaar 
ook nog verder zal aangepakt worden.
Schepen Raf Vangenechten antwoordt: Over het Hooilaar kwamen geen klachten meer. In de 
Witputstraat is voorlopig geen actie gepland, maar dat  kan worden bekeken. 
Raadslid Ronny Korthout stelt bedenkingen te hebben. Er is geen zaligmakende oplossing, het gaat 
om een lang tracé, dit is moeilijk controleerbaar. Het Raadslid stelt zich vragen over de veiligheid van 
fietsers: voor fietsers in groep zijn deze matten potentieel gevaarlijk. Bij zwaarder vervoer kan deze 
oplossing misschien geluidshinder voor de buurt veroorzaken. Daarnaast zijn er ook ongemakken bij 
rijden met een aanhangwagen. Er is waarschijnlijk ook geen ideale oplossing. Het Raadslid verwijst 
naar de adviezen van de verkeerscommissie. Het Raadslid merkt op dat er anderhalf jaar verliep 
tussen het uitstellen en de herneming van het agendapunt door het College. Het gaat ook enkel over 
overdreven snelheid in het agendapunt. Het is ook niet duidelijk hoeveel vragen / opmerkingen er 
zijn. De CD&V+2230-fractie zal zich dan ook onthouden.
Raadslid Luc Peetermans vult aan dat de verkeerscommissie enige tijd geleden ook adviseerde om 
een fietsstraat te maken in het eerste deel van de Varendonksesteenweg. Daar werd sterk tegen 
geageerd door de CD&V+2230-fractie, en gelukkig werd dit herzien. Ook in het laatste deel van de 
Varendonksesteenweg werd voorgesteld om een fietsstraat in te voeren, dit werd gelukkig niet 
gedaan. Er waren slechts beperkte stemmen die hiervoor opgingen, en zeiden te ageren namens de 
buurt 
Raadslid Luc Peetermans vraagt een plan te tonen met de exacte bedoeling / plannen zodat er 
duidelijkheid is over de exacte plaatsen, en de breedte van de kussens. 
Raadslid Warre Schauwaers antwoordt op de vraag van Raadslid Karen Broes dat de vraag in de 
Varendonksesteenweg vanuit de buurt zelf kwam, in de Witputstraat is dit niet zo. 
Raadslid Karen Broes herhaalt dat de Witpustraat wel degelijk gevaarlijk is voor fietsers in de chicane. 
Schepen Raf Vangenechten antwoordt; We zullen rekening houden met de bedenkingen, en er zal 
een plan bezorgd worden tegen volgende keer met de exacte locaties waar de kussens voorzien 
zullen worden - zo zal duidelijk zijn dat het niet aan woningen is voorzien.

Stemming over het besluit: 
Stemmen voor:
Milo Anthonis, Peter Keymeulen, Mireille Colson, Mark Van den Wouwer, Raf Vangenechten, Pieter-
Jan Parrein, Elke Verlinden, Geert Sterckx, Tim Tubbax, Dolinda Voet, Kristof Van Dingenen, Karen 
Broes en Stefan Korthout
Onthouden zich:
Luc Peetermans, Kathleen Helsen, Ronan Korthout, Christiane Van Thielen, Gerda Battel, Hilde Van 
Reet, Evelien Van Bedts, Warre Schauwaers, Maria Leirs en Wies Ooms
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Motivatie onthouding Luc Peetermans: Er is geen plan, het is ook een onvolledig voorstel aangezien 
niet overal een kussen wordt voorzien.

BESLUIT
Artikel 1:
De beslissing van de Gemeenteraad van 25 september 2017 m.b.t. het voorzien van asverschuivingen 
in de Varendonksesteenweg wordt opgeheven. 

Artikel 2:
Deze opheffing wordt ter kennisname gepubliceerd op de webtoepassing en gemeld via het digitaal 
loket van het Agentschap Binnenlands Bestuur.

SOCIAAL HUIS

13. BERGOM: zusterhuis: erfpacht

Situering
Goedkeuren van het ontwerpvoorstel tot erfpachtakte zoals gefinaliseerd door notaris Bart Van 
Thielen, met standplaats te Herselt, tussen erfpachtergever, de gemeente Herselt en de 
erfpachtnemer, OCMW Herselt, met zetel te Herselt, Kerkstraat 1A.

Wettelijke gronden
Het Decreet Lokaal bestuur

Toelichting en advies
Het gaat hier over het volgende goed: Een woonhuis, met aanhorigheden, op en met grond, ter 
plaatse gekend “Hoge Dreef 5 en Bergumsevelden”, gekend volgens titel en volgens recent 
kadastraal uittreksel sectie B, nummers 0423A2P0000 en 0423C2P0000, met een totale oppervlakte 
van zestien are negenennegentig centiare (16a 99ca).

Voorwaarden opgenomen in de overeenkomst zijn o.a.:
• De erfpacht wordt gegeven voor een periode van 27 jaar
• De erfpacht wordt toegestaan en aanvaard om en mits een eenmalige cijns van één euro 
• Bestemming: Het in erfpacht gegeven eigendom zal door de erfpachter worden bestemd 

voor een lokaal dienstencentrum en buitenschoolse kinderopvang, na grondige renovatie en 
verbouwing, met mogelijkheid tot voorafgaande afbraak van alle of een deel van de 
bestaande constructies. Alle door de erfpachter opgerichte constructies behoren hem in 
eigendom toe gedurende het erfpachtrecht.

De voorwoorden opgenomen in de erfpachtovereenkomst maken integraal deel uit van deze 
beslissing.

De Voorzitter van de Gemeenteraad en de Algemeen Directeur zullen de erfpachtovereenkomst 
ondertekenen voor de gemeente Herselt.
De notaris wordt hiervan op de hoogte gebracht.

Argumentatie van de gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
De Gemeenteraad sluit zich aan bij het advies/voorstel vanuit de administratie.

Tussenkomst
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Raadslid Ronny Korthout zegt te begrijpen dat het Zusterhuis in handen van het OCMW moet komen. 
Het Zusterhuis is een alleenstaand geval, maar kadert in een totaalvisie en geïntegreerd plan van 
aanpak voor de ganse site rond de kerk van Bergom (kerk - Hoge Dreef 3 - Bovenzaal - Torenkelder). 
Het Raadslid vraagt de timing mbt het masterplan voor de site, en vraagt welke partijen al bevraagd 
zijn. Ook had de CD&V+2230-fractie graag inzage in het concrete masterplan.

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1:
De voorwaarden van de erfpachtovereenkomst betreffende een woonhuis, met aanhorigheden, op 
en met grond, ter plaatse gekend “Hoge Dreef 5 en Bergumsevelden”, gekend volgens titel en 
volgens recent kadastraal uittreksel sectie B, nummers 0423A2P0000 en 0423C2P0000, met een 
totale oppervlakte van zestien are negenennegentig centiare (16a 99ca) tussen de erfpachtergever, 
de gemeente Herselt en de erfpachter, OCMW Herselt, goed te keuren.

Artikel 2: 
De erfpacht wordt toegestaan en aanvaard met de in de akte opgenomen voorwaarden, mits een 
eenmalige pachtprijs van 1 euro.

Artikel 3: 
De hiermee verband houdende stukken goed te keuren en van het visum van de Gemeenteraad te 
voorzien.

Artikel 4:
De Voorzitter van de Gemeenteraad en de Algemeen Directeur te machtigen om samen in naam van 
het Gemeentebestuur, de erfpachtakte te ondertekenen.

Artikel 5: 
Het volledige dossier aan de bevoegde notaris over te maken voor het verlijden van de akte.

14. VARENWINKEL: kapel: overdracht erfpacht

Situering
Goedkeuren van het ontwerpvoorstel tot overdracht erfpachtakte zoals gefinaliseerd door notaris 
Bart Van Thielen, met standplaats te Herselt, tussen huidige erfpachtnemer, Gemeentebestuur 
Herselt, aan nieuwe erfpachtnemer OCMW Herselt, met zetel te Herselt, Kerkstraat 1A. Dit alles met 
akkoord van de erfpachtergever, de Kerkfabriek Sint-Servatius. 

Wettelijke gronden
Het Decreet Lokaal Bestuur

Toelichting en advies
Het gaat hier over het volgende goed: Een gebouw met aanhorigheden, op en met grond, gelegen te 
Wolfsdonksesteenweg 175 en 175+, in werkelijkheid Wolfsdonksesteenweg 204, gekadastreerd 
volgens titel sectie G, deel van nummers 219/O, 219/R en 225/C, en volgens recent kadastraal 
uittreksel sectie G, nummers 219/M/2/P0000 en 219/N/2/P0000 met een totale oppervlakte van 
tweeëntwintig are vijfenvijftig centiare (2255 m²).

Voorwaarden opgenomen in de overeenkomst zijn o.a.:
• De erfpacht wordt overgenomen onder de huidige voorwaarden. 
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• De erfpacht wordt toegestaan en aanvaard om en mits een jaarlijkse cijns van één euro 
• Bestemming: De erfpachter zal, gedurende de ganse duur van de erfpacht, het goed 

exploiteren voor de navolgende bestemming als gemeenschapsruimte met parking, 
behoudens een andersluidende afspraak in deze akte. Het is de erfpachter toegelaten om 
bouw- of verbouwingswerken uit te voeren, met inachtneming van voormelde bestemming 
en voor zover het gebruik voor liturgische diensten gevrijwaard blijft.

De voorwoorden opgenomen in de erfpachtovereenkomst maken integraal deel uit van deze 
beslissing.

De Voorzitter van de Gemeenteraad en de Algemeen Directeur zullen de overdracht van de 
erfpachtovereenkomst ondertekenen voor de gemeente Herselt.
De notaris wordt hiervan op de hoogte gebracht.

Argumentatie van de gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
De Gemeenteraad sluit zich aan bij het advies/voorstel vanuit de administratie.

Tussenkomst
Raadslid Ronny Korthout heeft ook hier een vraag: Alle begrip waarom een overdracht van de 
erfpacht moet worden gedaan, de CD&V+2230-fractie hoopt van harte dat de subsidie richting 
Herselt kan komen, en juicht de sociale invulling toe. De CD&V+2230-fractie had graag meer inzicht 
in de concrete planning, stand van zaken in plan en dossier, en wanneer de afbraakwerken kunnen 
worden opgestart en welke vergunningen hiervoor nodig zijn. Wanneer heeft Varenwinkel zijn 
gemeenschapszaal? 
Raadslid Luc Peetermans vraagt de stand van zaken mbt het kerkenbeleidsplan en zullen de opname 
van de kapel in dit plan en in de nieuwbouw worden geïntegreerd?
De Burgemeester antwoordt: Besprekingen ikv het kerkenbeleidsplan gaan in alle vertrouwen en 
discretie door, dit vertrouwelijke karakter mogen we niet schenden. We zitten wel kort bij het landen 
met dit kerkenbeleidsplan. 
Schepen Mark Van den Wouwer antwoordt: Het lastenboek is binnen en wordt nu nagekeken, dit zal 
worden klaargemaakt voor de Gemeenteraad van december of januari. Voor besluit tot gunning 
moet er groen licht zijn voor de VIPA subsidies.
Schepen Elke Verlinden vult Mark Van den Wouwer aan: Het is de bedoeling het aanvraagdossier nog 
dit jaar in te dienen. De voorafgaande vergunningsaanvraag wordt ook gefinaliseerd nu.

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1:
De  voorwaarden van overdracht van de erfpachtovereenkomst betreffende een gebouw met 
aanhorigheden, op en met grond, gelegen te Wolfsdonksesteenweg 175 en 175+, in werkelijkheid 
Wolfsdonksesteenweg 204, gekadastreerd volgens titel sectie G, deel van nummers 219/O, 219/R en 
225/C, en volgens recent kadastraal uittreksel sectie G, nummers 219/M/2/P0000 en 219/N/2/P0000 
met een totale oppervlakte van tweeëntwintig are vijfenvijftig centiare (2255 m²)
tussen de erfpachtnemer, de gemeente Herselt en de nieuwe erfpachter, OCMW Herselt, goed te 
keuren.

Artikel 2: 
De overdracht van de erfpacht wordt toegestaan en aanvaard met de in de akte opgenomen 
voorwaarden.

Artikel 3: 
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De hiermee verband houdende stukken goed te keuren en van het visum van de Gemeenteraad te 
voorzien.

Artikel 4:
De Voorzitter van de Gemeenteraad en de Algemeen Directeur te machtigen om samen in naam van 
het Gemeentebestuur, de overdracht van de erfpachtakte te ondertekenen.

Artikel 5: 
Het volledige dossier aan de bevoegde notaris over te maken voor het verlijden van de akte.

Milo Anthonis verlaat de zitting gedurende de behandeling van volgend agendapunt.
Kristof Van Dingenen neemt de functie van Voorzitter wnd. waar.
Maria Leirs verlaat de zitting gedurende de behandeling van volgend agendapunt.

KERKFABRIEKEN

15. Budget 2021 van de kerkfabrieken Sint-Servaas Herselt, Sint-Hubertus Ramsel, Onze-Lieve-
Vrouw ten Hemel Opgenomen Bergom en Onze-Lieve-Vrouw Onbevlekt Ontvangen Blauberg. 
(1.857.073.521.1)

Situering
De budgetten 2021 van de kerkfabrieken Sint-Servaas Herselt, Sint-Hubertus Ramsel, Onze-Lieve-
Vrouw ten Hemel Opgenomen Bergom en Onze-Lieve-Vrouw Onbevlekt Ontvangen Blauberg werden 
ingediend ter kennisname door de Gemeenteraad.

Overzicht saldogegevens:

HERSELT RAMSEL BERGOM BLAUBERG
Exploitatie ontv. 3.680,00 12.150,00 7.795,00 15.320,00
Exploitatie uitg. 46.080,00 41.260,00 26.225,00 35.240,00
Inversteringsontv. 40.000,00 0 0 0
Investeringsuitg. 40.000,00 0 0 0

Overzicht gevraagde toelagen:

HERSELT RAMSEL BERGOM BLAUBERG
Exploitatietoelage 39.860,66 19.835,15 15.842,57 13.811,23
Investeringstoelage 40.000,00 0 0 0

De budgetten kaderen binnen de ingediende Meerjarenplannen 2020-2025.

Wettelijke gronden
Decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende 
erediensten.

AKTENAME van de budgetten 2021 van kerkfabrieken Sint-Servaas Herselt, Sint-Hubertus Ramsel, 
Onze-Lieve-Vrouw ten Hemel Opgenomen Bergom en Onze-Lieve-Vrouw Onbevlekt Ontvangen 
Blauberg.
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16. Wijziging Meerjarenplan 2020-2025 - kerkfabriek Sint-Servaas Herselt (1.857.073)

Situering
Er werd een Meerjarenplanwijziging ingediend door kerkfabriek Sint-Servaas Herselt ter goedkeuring 
door de Gemeenteraad.

Samenvatting exploitatie- en investeringsontvangen en -uitgaven:

rekening 
2018

budget 
2019

mjpw 
2020

mjpw 
2021

mjpw 
2022

mjpw 
2023

mjpw 
2024

mjpw 
2025

Expl. 
ontv

12.487,8
4

8.510,00 7.725,00 3.680,0
0

6.805,0
0

6.705,00 6.605,00 6.505,00

Expl. 
uitg.

31.060,3
6

54.970,00 48.000,0
0

46.080,
00

47.030,
00

46.910,0
0

46.810,0
0

46.790,0
0

Inv. 
ontv

381.884,
78

0 0 40.000,
00

0 0 0 0

Inv. 
uitg.

381.884,
78

0 0 40.000,
00

0 0 0 0

Wettelijke gronden
Decreet van 7 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende 
erediensten.

Toelichting en advies
Overzicht gemeentelijke toelagen:

rekening 
2018

budget 
2019

mjpw 
2020

mjpw 
2021

mjpw 
2022

mjpw 
2023

mjpw 
2024

mjpw 
2025

Expl. 
toel.

25.600,0
0

34.924,6
7

13.857,4
4

39.860,6
6

40.225,
00

40.205,0
0

40.205,0
0

40.285,0
0

Inv. 
toel.

0 0 0 40.000,0
0

0 0 0 0

De meerjarenplanwijziging houdt een verhoging in van de gemeentelijke investeringstoelage van 
40.000,00 euro.

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
De Gemeenteraad sluit zich aan bij de vraag van de kerkfabriek Sint-Servaas voor de gevraagde 
verhoging.

Tussenkomst
Raadslid Ronny Korthout bevraagt het doel van de verhoging van 40.000,00 euro. Dit zou dienen voor 
het voorzien van ladderhaken, dit lijkt toch een aanzienlijk bedrag. Het Raadslid vraagt het dossier 
dan ook goed op te volgen. 
Raadslid Luc Peetermans suggereert: Kan het voorzien van de ladderhaken gecombineerd worden 
met andere werken die ook zouden moeten uitgevoerd worden, nu er toch op hoogte moet worden 
gewerkt. 
Schepen Mark Van den Wouwer onderschrijft de bedenkingen.
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Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
De Meerjarenplanwijziging van kerkfabriek Sint-Servaas Herselt goed te keuren.

Voorzitter Milo Anthonis vervoegt de vergadering.
Raadslid Maria Leirs vervoegt de vergadering.
Kristof Van Dingenen neemt de functie van Raadslid waar.

OMGEVING

17. Aanleg voetpaden_dienstjaar 2020 (1.712)

Situering
Jaarlijks voorziet het gemeentebestuur een budget voor de aanleg, het onderhoud en herstelling van 
voet- en fietspaden.
Het Meerjarenplan voorziet de heraanleg van de voetpaden in de Kerkstraat voor het dienstjaar 
2020.

Wettelijke gronden
Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 40 en 41, betreffende de 
bevoegdheden van de gemeenteraad.

De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, en 
latere wijzigingen.

Het Bestuursdecreet van 7 december 2018.

Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en met 341 
betreffende het bestuurlijk toezicht.

De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en 
latere wijzigingen.

De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 42, § 1, 1° a) (de goed te 
keuren uitgave excl. BTW bereikt de drempel van 139.000,00 euro niet).

Het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten, en latere wijzigingen.

Het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke 
sectoren, en latere wijzigingen, meer bepaald artikel 90, 1°.

Toelichting en advies
• Als bijlage :

◦ Lastenboek
◦ Grondplan
◦ Dwarsprofiel
◦ Meetstaat en raming

• Raming: 166.000,00 euro (Incl BTW)
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• Onderhandelingsprocedure zonder bekendmaking.

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
In het kader van de opdracht “Aanleggen, herstellen en onderhouden van voetpaden - dienstjaar 
2020” werd een bestek met nr. 2020-191 opgesteld door Gemeente Herselt.
De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 136.963,00 euro (excl. BTW) of 165.725,23 euro 
(incl. 21% BTW).
Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de onderhandelingsprocedure zonder 
voorafgaande bekendmaking.

Financiële weerslag
Kosten 166.000,00 euro (incl. BTW)

Actie AC000042
Actie omschrijving We voorzien de noodzakelijke fietspaden en voetpaden en maken deze 

levensloopbestendig. We zorgen voor kwalitatieve trage verbindingen. 
MJP nummer MJP000517 Fietspaden (realisatie trage en veilige verbindingen), voetpaden 

en veiliger maken kruispunten

Uit de kredietcontrole door de Financiële Dienst op 12 november 2020 blijkt dat er voldoende budget 
is voorzien in het budget 2020.
De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het budget van 2020, op budgetcode 
22402000/02/0200 (actie/raming AC000042/MJP000517) van de buitengewone dienst en de 
financiering gebeurt met (aanvullen) eigen middelen/lening/subsidie.

Tussenkomst
Schepen Raf Vangenechten geeft toelichting.
Raadslid Karen Broes vindt het jammer dat er opnieuw geen rekening wordt gehouden met 
duurzaamheid. 
Raadslid Luc Peetermans vraagt verdere duiding mbt de Wolfdonksesteenweg en de 
Ramselsesteenweg en de locaties die worden vernieuwd, evenals de geplande aanleg.
Raadslid Luc Peetermans roept op om het laatste deel van de Ramselsesteenweg kwalitatief aan te 
leggen, met voldoende breedte.

Ook de Westmeerbeeksesteenweg en Achter Kennis worden meegenomen, aldus Schepen Raf 
Vangenechten. 

Raadslid Ronny Korthout merkt op: Volgens het lastenboek is het inderdaad moeilijk om met veel 
ecologische citeria te werken, misschien kan de ondervulling wel bekeken worden. Ook 
waterdoorlatendheid van klinkers kan worden bekeken. 
Schepen Raf Vangenechten antwoordt: Tijdens de volgende Gemeenteraad wordt het volledige 
ontwerp voorgelegd.
Raadslid Hilde Van Reet informeert naar de werken Achter Kennis: Gaat dit over het voetpad naar de 
BKO? 
Schepen Raf Vangenechten antwoordt: De stukken die slecht liggen zullen opnieuw worden 
aangelegd. 

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1:
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Het bestek met nr. 2020-191 en de raming voor de opdracht “Aanleggen, herstellen en onderhouden 
van voetpaden - dienstjaar 2020”, opgesteld door Gemeente Herselt wordt goedgekeurd. De 
lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de 
algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten voor aannemingen van werken, leveringen 
en diensten. De raming bedraagt 136.963,00 euro (excl. BTW) of 165.725,23 euro (incl. 21% BTW).

Artikel 2:
Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de onderhandelingsprocedure zonder 
voorafgaande bekendmaking.

Artikel 3:
De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het budget van 2020, op budgetcode 
22402000/02/0200 (actie/raming AC000042/MJP000517) van de buitengewone dienst.

OPENBARE WERKEN

18. Wijziging gemeenteweg - Buurtweg nr. 22 - Goordijk en Goorbaan- Voorlopige vaststelling 
(1.811.111.8)

Situering
Voorgesteld wordt om de gemeenteweg, buurtweg nr. 22 Goorbeek en Goordijk, vanaf 
Blaubergsesteenweg tem de kruising met de trage verbinding Verbrand Goor, te wijzigen.

Er wordt voorgesteld om de gemeenteweg, aangeduid als buurtweg nr. 22 (Goordijk en Goorbaan) in 
de Atlas der Buurtwegen, gedeeltelijk te wijzigen. Meer bepaald het deel vanaf Blaubergsesteenweg, 
inclusief het kruispunt met Goorbaan en tem de kruising met de trage verbinding Verbrand Goor.
De wijziging van de gemeenteweg en de aanduiding van de nieuwe rooilijn werd door De Groot en 
Celen GCV landmeterexperten aangeduid op het opmetingsplan 'Aanvraag tot wijziging 
gemeenteweg, Buurtweg nr. 22 Goordijk en Goorbaan' d.d. 15 juli 2020 bijgevoegd aan het dossier. 
Dit ontwerp van rooilijnplan geeft duidelijk de actuele en de toekomstige rooilijn van de 
gemeenteweg aan.
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De groen aangeduide markering is het bestaande en te behouden traject van buurtweg nr. 22 en 
vormt samen met de rode en blauwe delen de nieuwe voorgestelde gemeenteweg. Voor het gele 
segment wordt voorgesteld deze af te schaffen en te desaffecteren uit het openbaar domein.

Wettelijke gronden

Gelet op het Decreet van 3 mei 2019 houdende de gemeentewegen.
Gelet op het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen.

Toelichting en advies
Aangezien de woning, Goordijk 2, volgens de gegevens van het kadaster opgebouwd is in 1949, voor 
de wet op stedenbouw, is deze woning geacht vergund te zijn en geeft aan dat de buurtweg is 
verdwenen. Dit is naar analogie met een voorwaarde zoals beschreven in artikel 28 §2 van het 
decreet houdende de gemeentewegen en bijgevolg wordt er geacht dat de waardevermeerdering 
nihil is.

Het voornemen tot wijzigen van de gemeenteweg geeft uitvoering aan artikel 3 (doelstellingen) en 
aan artikel 4 (principes) van het Decreet houdende de gemeentewegen van 3 mei 2019. Het voorstel 
tot wijziging werd hieraan getoetst:

(art. 3)
De nieuwe rooilijn van de gemeenteweg wordt gewijzigd zodat deze de effectief openbaar gebruikte 
zone aangeeft. Dit rekening houdend met het voorzien van voldoende ruimte voor kruispunten en de 
aansluiting van de trage verbinding Verbrand Goor. 

(art. 4, 1°)
Met dit dossier zal de gevestigde toestand juridisch worden verankerd. Zo wordt de grens tussen 
privaat en openbaar gebruik duidelijk aangeduid en wordt er rechtszekerheid gecreëerd. Het is van 
algemeen belang dat de grensbepaling correct kan gebeuren. 

art. 4, 2°)
Het is aangewezen dat de grenzen van de buurtweg thv het kruispunt worden aangepast zodat deze 
gelijkgesteld worden met de grenzen van ruimten die momenteel in de praktijk openbaar worden 
gebruikt .
Het getroffen huis, Goordijk nr. 2, is volgens de gegevens van het Kadaster opgebouwd in 1949.  
De aangrenzende verkavelingen geven geen aanduiding van de buurtweg zoals beschreven in de 
Atlas der Buurtwegen maar wordt deze aangegeven zoals de werkelijke toestand ter plaatse. 
Hieruit kan worden geconcludeerd dat bij de opmaak van de verkavelingen de functie van de 
buurtweg reeds werd overgenomen door de huidige toestand. 
De betreffende verkavelingsvergunningen werden afgeleverd door het College van Burgemeester en 
Schepenen tijdens de zitting van: Verkaveling (69/05) op 11 augustus 1969, Verkaveling (046/099) op 
21 maart 1975, verkaveling (046/234) op 20 juni 1975 en Verkaveling (064/009(4)) op 18 juni 1979. 
Dit geeft duidelijk aan dat de buurtweg reeds lange tijd is verdwenen uit het straatbeeld en er kan 
worden geconcludeerd dat de buurtweg al meer dan 30 jaar niet meer in gebruik is.

De functie van de buurtweg was toen reeds volledig overgenomen door Goorbeek en Goordijk en 
daarom is het niet aangewezen te opteren voor het behoud van de huidige ligging van de 
gemeenteweg.

art. 4, 3°)
De huidige percelen sluiten allemaal aan op de effectieve ligging van de weg. Dit als gevolg van de 
inrichting van de aangrenzende verkavelingen.
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Binnen de nieuwe rooilijn is er plaats voor de aanleg van een lokale weg met gemengd verkeer. De 
inrichting van het kruispunt met Goorbeek krijgt ook meer plaats om in de toekomst eventueel 
heringericht te worden.

Art. 4, 5°)
Door deze rooilijn is voor de toekomst de rooilijn en daarbij de bouwlijn duidelijk bepaald. De 
percelen worden op die manier niet meer getroffen door een ongebruikte gemeenteweg en kunnen 
een optimale invullen krijgen volgens de bepalingen beschreven in het RUP Woonkernen. De 
percelen langs de te wijzigen gemeenteweg liggen binnen dit RUP Woonkernen dat zorgt voor een 
duurzame ruimtelijke ontwikkeling

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
Er wordt akkoord gegaan met het voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen.

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1:
Er wordt principieel akkoord gegaan met de wijziging van de gemeenteweg, buurtweg nr. 22, 
Goordijk en Goorbeek, vanaf Blaubergsesteenweg tem de kruising met de trage verbinding Verbrand 
Goor, zoals aangeduid op het opmetingsplan 'Aanvraag tot wijziging gemeenteweg, Buurtweg nr. 22, 
rooilijn Goordijk en Goorbaan', opgemaakt door De Groot en Celen GCV landmeterexperten d.d. 15 
juli 2020

Artikel 2:
Het ontwerp-rooilijnplan wordt voorlopig vastgesteld.

Artikel 3:
Het College van Burgemeester en Schepenen wordt belast met de uitvoering van het openbaar 
onderzoek, waarna dit dossier voor definitieve beraadslaging wordt verzonden naar de 
Gemeenteraad
Het openbaar onderzoek wordt bekend gemaakt overeenkomstig artikel 17 van het Decreet van 3 
mei 2019 houdende de gemeentewegen. 

Artikel 4:
Er wordt akkoord gegaan met het feit dat er wordt voldaan aan een voorwaarde zoals beschreven in 
Artikel 28 §2 van het decreet houdende de gemeentewegen en dat de meerwaarden in dit dossier 
nihil worden geacht.

19. Gedeeltelijke wijziging en opheffing gemeenteweg - Buurtwer nr. 3: Roteinde en 
Aarschotsesteenweg - voorlopige vaststelling (1.811.111.8)

Situering
Voorgesteld wordt om de gemeenteweg buurtweg nr. 3 - Roteinde te wijzigen en buurtweg nr. 3 – 
Aarschotsesteenweg gedeeltelijk op te heffen.
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Vanaf de Oevelloop t.e.m. de Bosstraat wordt de buurtweg gewijzigd en een nieuwe rooilijn voor 
Roteinde wordt voorgesteld. Deze rooilijn omhelst de openbaar gebruikte ruimten.
Vanaf de Bosstraat tot aan de Peerdsloop wordt er voorgesteld om buurtweg nr. 3 gedeeltelijk op te 
heffen.
De groen aangeduide markering is het bestaande en te behouden traject van de buurtwegen en 
vormt samen met de rode en blauwe delen de nieuwe voorgestelde gemeenteweg. Voor het gele 
segment wordt voorgesteld deze af te schaffen en te desaffecteren uit het openbaar domein.
(Rode delen zijn reeds opgenomen in het openbaar domein, Blauw delen dienen nog te worden 
opgenomen in het openbaar domein)

Deze wijziging van de weg sluit aan op de wijziging van buurtweg nr. 3 tussen Oevelloop en 
Lindenstraat goedgekeurd door de Deputatie Antwerpen tijdens de zitting van 31 oktober 2019.

Wettelijke gronden
Gelet op het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen;
Gelet op het Decreet van 3 mei 2019 houdende de gemeentewegen;

Toelichting en advies
De wijziging van de buurtwegen en de aanduiding van de gemeentelijke rooilijn werd door De Groot 
en Celen GCV landmeterexperten aangeduid op het opmetingsplan ‘Aanvraag tot wijziging en 
gedeeltelijke opheffing gemeenteweg: Buurtweg nr. 3, Rooilijnen Roteinde d.d. 18 augustus 2020 
bijgevoegd aan het dossier.

Roteinde werd aangelegd in verschillende fasen waarvoor verschillende bouwvergunningen werden 
afgeleverd door het College van Burgemeester en Schepenen: 
Tijdens de zitting van 5 februari 1979 een bouwvergunning voor de opbouw van 70 woningen
Tijdens de zitting van 1980 een bouwvergunning voor de opbouw van 30 woningen
Tijdens de zitting van 1987 een bouwvergunning voor de opbouw van 20 woningen
Tijdens de zitting van 1993 een bouwvergunning voor de opbouw van 10 woningen
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Op buurtweg nr. 3, tussen Bosstraat en Peerdsloop, is voor de woning gelegen te 
Aarschotsesteenweg 227, door het College van Burgemeester en Schepenen tijdens de zitting van 18 
mei 1974 een vergunning afgeleverd voor het bouwen van een eengezinswoning. 
Op het plan met de bestaande toestand bijgevoegd aan de bouwaanvraag voor het bijgebouw op 
perceel G 800K, Aarschotsesteenweg 225, staat de woning ingetekend. Deze woning werd 
opgebouwd voor de wet op stedenbouw en was geacht vergund. Deze woning werd ondertussen 
onvergund gesloopt.
Rekening houdend met bovenstaande kan er worden geconcludeerd dat de voorwaarden zoals 
beschreven in artikel 28 §2 van het decreet houdende de gemeentewegen en wordt er geacht dat de 
waardevermeerdering nihil is.

Bij het onderzoek door de gemeente Herselt ivm het 30 jarig niet-gebruik, van het op te heffen deel, 
werden volgende elementen nagekeken:
Bouwvergunningen:
Tijdens de zitting van 20 juni 1967 werd door het College van Burgemeester en Schepenen een 
verkavelingsvergunning afgeleverd voor de percelen G 803Z (Aarschotsesteenweg 227) en perceel G 
800L (Aarschotsesteenweg 225A). Voor de woning gelegen te Aarschotsesteenweg 227, werd door 
het College van Burgemeester en Schepenen tijdens de zitting van 18 mei 1974 een vergunning 
afgeleverd voor het bouwen van een eengezinswoning. 

Thv perceel G 800K, Aarschotsesteenweg 225 heeft de vrederechter van het kanton Westerlo in het 
vonnis van 17 oktober 2018 gesteld dat buurtweg nr. 3 ingeschreven in de Atlas der Buurtwegen 
ingevolge uitdovende verjaring, meer bepaald dertigjarig ongebruik, is teniet gegaan. 

Toestand 1971:
Op de luchtfoto van 1971 is duidelijk te zien dat de buurtweg niet meer aanwezig is op het terrein. 

Er kan geconcludeerd worden dat zeker vanaf het nemen van de luchtfoto’s in 1971 het deel van de 
buurtweg nr. 3 zoals beschreven in de atlas der buurtwegen niet meer in gebruik is als doorgang.
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Het voornemen tot wijzigen van de gemeenteweg geeft uitvoering aan artikel 3 (doelstellingen) en 
aan artikel 4 (principes) van het Decreet houdende de gemeentewegen van 3 mei 2019. Het voorstel 
tot wijziging werd hieraan getoetst:

(art. 3, Gemeentewegendecreet)
Het woonproject Roteinde heeft een ingerichte wegenis met voetpaden en groenelementen. Het is 
belangrijk om deze volledige infrastructuur op te nemen in het nieuwe openbaar domein.
Bij de uitvoering van de verschillende bouwproject ikv de wijk Roteinde werd de functie van de 
buurtweg overgenomen door de nieuw aangelegde infrastructuur. De volledige infrastructuur van de 
wegenis werd opgemeten en een nieuwe rooilijn werd, rekening houdend met de opmeting, 
opgemaakt.

Vanaf de Bosstraat tot de Peerdsloop wordt de functie van de buurtweg overgenomen door de 
Aarschotsesteenweg. De buurtweg zoals opgetekend in de Atlas de Buurtwegen bestaat niet meer.

Het bestaande traject van de buurtweg wordt reeds lange tijd niet meer openbaar gebruikt en er is 
geen intentie om dit traject in de toekomst nog aan te wenden als gemeenteweg, ook niet als trage 
verbinding.

(art. 4, 1°)
Met dit dossier zal de gevestigde toestand juridisch worden verankerd. Zo wordt de grens tussen 
privaat en openbaar gebruik duidelijk aangeduid en wordt er rechtszekerheid gecreëerd. Het is van 
algemeen belang dat de grensbepaling correct kan gebeuren

(Art. 4, 2°).
Voor Roteinde wordt de nieuwe rooilijn voorgesteld zodat de volledig openbaar gebruikte zone 
binnen de rooilijnen komt te liggen. Daarom is het aangewezen de buurtweg te wijzigen en samen te 
leggen met deze voorgestelde rooilijn. Het oorspronkelijke traject van de buurtweg is niet meer 
gebruikt sinds de aanleg van Roteinde. Het is daarom niet aangewezen, zelfs onmogelijk, om het 
oorspronkelijke traject van de buurtweg te gebruiken.

Het deel van buurtweg nr. 3, onderwerp van dit dossier, is al lange tijd niet meer in gebruik. De 
functie van de buurtweg is overgenomen door Roteinde en Aarschotsesteenweg. Deze wegen zijn 
ingericht als openbare gebruikte ruimten en de inrichting voldoet aan de functie van de weg.
Het is niet aangewezen om het traject van de buurtweg te behouden.

(Art. 4,3°)
Roteinde werd aangelegd in verschillende fasen die allemaal op elkaar aansluiten en waarvan alle 
percelen aansluiten op de toen gecreëerde wegenis.
Het op te heffen deel van de buurtweg wordt reeds lang niet meer gebruikt en daarom sluiten 
ondertussen alle percelen aan op het openbaar domein van de Aarschotsesteenweg.

Art. 4, 5°)
Door deze rooilijn is voor de toekomst de rooilijn en daarbij de bouwlijn duidelijk bepaald. De 
percelen worden op die manier niet meer getroffen door een ongebruikte gemeenteweg en kunnen 
een optimale invullen krijgen volgens de bepalingen beschreven in het RUP Woonkernen. De 
percelen langs de te wijzigen gemeenteweg liggen binnen dit RUP Woonkernen dat zorgt voor een 
duurzame ruimtelijke invulling.

Voor buurtweg nr. 3 tussen de Bosstraat en de Peerdsloop volgt hieruit dat de opheffing van een 
deel van buurtweg nr. 3 van de Atlas der Buurtwegen van Ramsel aangeduid op het opmetingsplan 
‘Aanvraag tot wijziging en gedeeltelijke opheffing gemeenteweg: Buurtweg nr. 3, Rooilijnen 
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Roteinde, opgemaakt door De Groot en Celen Landmeter-experten d.d. 18 augustus 2020, wenselijk 
is.

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
Er wordt akkoord gegaan met het voorstel van het College van Burgemeesten en Schepenen.

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1:
De opheffing van een deel van buurtweg nr. 3 van de Atlas der buurtwegen van Ramsel aangeduid op 
het plan van opheffing gemeenteweg, deel van voetweg nr. 3, opgemaakt door De Groot en Celen 
Landmeter-experten d.d. 18 augustus 2020, is wenselijk.

Artikel 2:
Het ontwerp-rooilijnplan en plan van opheffing (deel 1 en 2)wordt voorlopig vastgesteld.

Artikel 3:
Principieel akkoord te gaan om de gemeenteweg Buurtweg nr. 3, Roteinde – Aarschotsesteenweg 
gedeeltelijk te wijzigen en gedeeltelijk op te heffen zoals aangeduid op het opmetingsplan ‘Aanvraag 
tot wijziging en gedeeltelijke opheffing gemeenteweg: Buurtweg nr. 3, Rooilijnen Roteinde d.d. 18 
augustus 2020.

Artikel 4:
Het College te gelasten het openbaar onderzoek op te starten en te doorlopen. 
Het openbaar onderzoek wordt bekend gemaakt overeenkomstig artikel 17 en art. 21, §2  van het 
Decreet van 3 mei 2019 houdende de gemeentewegen. 

Artikel 5:
Er wordt akkoord gegaan met het feit dat er wordt voldaan aan een voorwaarde zoals beschreven in 
Artikel 28 §2 van het decreet houdende de gemeentewegen en dat de meerwaarden in dit dossier 
nihil worden geacht.

20. Wijziging gemeenteweg, Buurtwegen nrs. 38, 94,97,98 en 99 - Molenbergstraat - Achter de 
Hoven - Voorlopige vaststelling (1.811.111.8)

Situering
Voorgesteld wordt om de gemeentewegen Molenbergstraat en Achter De Hoven, buurtwegen nrs. 
38, 94, 97, 98 en 99 gedeeltelijk te wijzigen.

De gemeenteweg buurtweg nr. 98 wordt volledig gewijzigd, buurtwegen nr. 99 en 94 worden 
gedeeltelijk gewijzigd, Deze buurtwegen worden gelijk gelegd met de rooilijn van de Molenbergstraat 
goedgekeurd bij K.B 8 december 1965. Deze rooilijn wordt herbevestigd. 
Buurtweg nr. 94, Achter de Hoven tussen Achter de Hoven en Molenbergstraat wordt gewijzigd en 
de rooilijn zoals bepaald in verkaveling 046/197 en verkaveling 046/216 waarvan de vergunning werd 
afgeleverd door het College van Burgemeester en Schepenen respectievelijk tijdens de zitting van 31 
mei 1977 en 14 november 1977, wordt bevestigd.

Buurtweg nr. 97, Achter De Hoven tussen Achter De Hoven en Blaubergsesteenweg, wordt 
gedeeltelijk gewijzigd. Hier wordt een nieuwe gemeentelijke rooilijn voorgesteld.
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Buurtweg nr. 38 , Achter De Hoven tussen Dorp en Wolfsdonksesteenweg, wordt gedeeltelijk 
gewijzigd. Ook de rooilijn vastgesteld bij KB van 16 januari 1973 wordt gewijzigd. Er wordt een 
nieuwe gemeentelijke rooilijn voorgesteld.

De groen aangeduide markering is het bestaande en te behouden traject van de buurtwegen en 
vormt samen met de rode en blauwe delen de nieuwe voorgestelde gemeenteweg. Voor het gele 
segment wordt voorgesteld deze af te schaffen en te desaffecteren uit het openbaar domein.

Wettelijke gronden
Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen.
Het Decreet van 3 mei 2019 houdende de gemeentewegen.

Toelichting en advies
Er wordt voorgesteld om de gemeentewegen Molenbergstraat en Achter De Hoven, buurtwegen nrs. 
38, 94, 97, 98 en 99 te wijzigen.

De wijziging van de buurtwegen en de aanduiding van de gemeentelijke rooilijn werd door De Groot 
en Celen GCV landmeterexperten aangeduid op het opmetingsplan ‘Aanvraag wijzigen 
gemeenteweg, Buurtweg nr. 38, 94, 97, 98 en 99 d.d. 4 mei 2020 bijgevoegd aan het dossier.

De woning gelegen Blaubergsesteenweg 13 is gebouwd op buurtweg nr. 97. Volgens de gegevens van 
het kadaster werd deze woning opgebouwd in 1952, voor de wet op stedenbouw en is geacht 
vergund. Ook de bijgebouwen van deze woning staan op deze buurtweg. 
De woning gelegen Achter de Hoven 47-49 is opgebouwd op buurtweg nr. 38. Volgens de gegevens 
van het kadaster werd deze woning opgebouwd voor 1850, voor de wet op stedenbouw en is geacht 
vergund. Voor dit gebouw werd op 19 oktober 1985 door de Deputatie van de provincie Antwerpen 
een vergunning afgeleverd ivm het ‘verbouwen en saneren 2 woningen’.
Voor de woning gelegen Blaubergsesteenweg 21 werd door het College van Burgemeester en 
Schepenen een bouwvergunning afgeleverd tijdens de zitting van 21 maart 1967. Deze woning staat 
op buurtweg nr. 98.
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De woning gelegen Molenbergstraat 4 is gebouwd op buurtweg nr. 99. Volgens de gegevens van het 
kadaster werd deze woning opgebouwd in 1952, voor de wet op stedenbouw en is geacht vergund 
Hieruit kan men afleiden dat deze buurtwegen al geruime tijd niet meer wordt gebruikt zoals 
opgetekend in de Atlas der Buurtwegen.
Op elk van deze buurtwegen werd door de gemeente infrastructuur aangelegd en is de 
gemeenteweg, zoals opgetekend in de Atlas de Buurtwegen verdwenen en overgenomen door de 
nieuwe inrichting.
Rekening houdend met bovenstaande kan er worden geconcludeerd dat de voorwaarden zoals 
beschreven in artikel 28 §2 van het decreet houdende de gemeentewegen en wordt er geacht dat de 
waardevermeerdering nihil is.

Het voornemen tot wijzigen van de gemeenteweg geeft uitvoering aan artikel 3 (doelstellingen) en 
aan artikel 4 (principes) van het Decreet houdende de gemeentewegen van 3 mei 2019. Het voorstel 
tot wijziging werd hieraan getoetst: 

(art. 3, Gemeentewegendecreet)
Voor buurtweg nr. 98, Molenbergstraat en buurtweg nr. 94 Achter de Hoven, tussen Achter de 
Hoven en Molenbergstraat is de breedte tussen de gekende rooilijnen voldoende om de wegenis te 
behouden met daarlangs een berm die door voetgangers kan gebruikt worden. De inrichting van 
deze wegen is momenteel reeds op deze wijze uitgevoerd en voldoet aan de behoeften. Op deze 
manier wordt de toestand gevrijwaard.

Buurweg nr 99 wordt opgeheven. Deze weg werd reeds gedeeltelijk opgeheven (Beslissing Deputatie 
18 augustus 1976) en daarbij werd de verbinding tussen de Molenbergstraat en Achter de Hoven 
opgeheven. De functie van deze verbinding werd volledig overgenomen door Achter de Hoven, 
tussen Achter de Hoven en Molenbergstraat. 
Dit deel van de weg is reeds 30 jaar niet meer in gebruik als gemeenteweg:
Dit kunnen we afleiden uit de opbouw van de woning, Molenbergstraat 4, volgens het kadaster in 
1952. De afschaffing van het deel van de buurtweg in het verlengde in 1976 en de vergunning, 
afgeleverd door het College van Burgemeester en schepenen op 11 juli 1977 voor de woning Achter 
de Hoven 13, gelegen op dit reeds afgeschafte deel.
Op de luchtfoto van 1971 is de afbakening van de percelen duidelijk te zien. De functie van de 
buurtweg werd toen reeds overgenomen door de parallel gelegen buurtweg nr. 94.
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Deze elementen duiden op het 30-jarig niet gebruik en er is geen intentie om deze buurtweg in de 
toekomst nog aan te wenden als trage verbinding.

De rooilijn van Achter de Hoven, buurtweg nr. 97, tussen Achter de Hoven en Blaubergsesteenweg 
wordt gewijzigd zodat deze minstens de openbaar gebruikte zone aangeef. Dit rekening houdend 
met het voorzien van voldoende ruimte voor een veilige inrichting van de weg voor gemengd verkeer 
met bredere bermen voor voetgangers en voldoende plaats voor nutsvoorzieningen. Deze weg zal 
worden voorbehouden voor plaatselijk verkeer. Door deze wijziging wordt de toegankelijkheid 
verbeterd en plaats voor voetgangers gecreëerd.

Voor Achter de Hoven, buurtweg nr. 38, tussen Dorp en Wolfsdonksesteenweg wordt er een meer 
realistische breedte voorzien, voor de noden van vandaag, t.o.v. de breedte goedgekeurd in 1973.  Er 
dient voldoende plaats te zijn om een eenrichtingsweg aan te leggen voor gemengd verkeer en een 
berm voor voetgangers en nutsvoorzieningen. Op deze manier wordt voldoende ruimte gecreëerd 
om de toegankelijkheid in de toekomst te verbeteren.

Art. 4, 1°
Met dit dossier zal de gevestigde toestand juridisch worden verankerd. Zo wordt de grens tussen 
privaat en openbaar gebruik duidelijk aangeduid en wordt er rechtszekerheid gecreëerd. Het is van 
algemeen belang dat de grensbepaling correct kan gebeuren

Art. 4, 2°
Voor de Molenbergstraat werd een rooilijn goedgekeurd bij KB van 8 december 1965. Dit plan 
handelt over de vestiging van een gemeentelijke rooilijn maar niet over de wijziging van de buurtweg 
nr. 98. Hierdoor dient nog steeds met de buurtweg, zoals aangeduid in de Atlas der Buurtwegen, 
rekening te worden gehouden. Aangezien er sinds de goedkeuring van de rooilijn met deze grenzen 
rekening werd gehouden bij allerlei dossiers en de buurtweg niet meer in gebruik is, is het niet 
aangewezen de huidige ligging van de buurtweg te behouden.
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Buurtweg nr. 97, Achter De Hoven tussen Blaubergsesteenweg en Achter de Hoven, ligt voor een 
groot deel binnen de nieuwe voorgestelde rooilijn. De breedte van de huidige buurtweg is slechts 
1,6m breed en is niet voldoende voor de inrichting van het  openbaar domein zoals in de toekomst 
geacht is nodig te zijn. Daarom is het aangewezen de wijziging aan de gemeenteweg aan te brengen.

Voor buurtweg nr. 38, Achter de Hoven tussen Dorp en Wolfsdonksesteenweg, werd een rooilijn 
goedgekeurd bij KB van 16 januari 1973 . Dit plan handelt over de vestiging van een gemeentelijke 
rooilijn maar niet over de wijziging van de buurtweg. Hierdoor dient nog steeds met de buurtweg, 
zoals aangeduid in de Atlas der Buurtwegen, rekening te worden gehouden.

De rooilijn zoals goedgekeurd bij KB van 16 januari 1973. Is voor het huidige en toekomstige gebruik 
van de gemeenteweg niet realistisch tov het huidige en geplande gebruik in de toekomst. Daarom is 
het aangewezen om een nieuwe rooilijn voor te stellen en niet te opteren voor de ligging van de 
bestaande buurtweg noch de goedgekeurde rooilijn. 

Art. 3° 
De huidige percelen sluiten allemaal aan op de nieuwe rooilijn. Er wordt ruimte voorzien om elke van 
deze wegen in te richten naargelang het gebruik, rekening houdend met de mogelijkheid om de 
verkeersveiligheid te optimaliseren voor de verschillende weggebruikers. Er wordt eveneens ruimte 
voorzien voor nutsvoorzieningen.

Art. 4, 5°
Door deze rooilijn is voor de toekomst de rooilijn en daarbij de bouwlijn duidelijk bepaald. De 
percelen worden op die manier niet meer getroffen door een ongebruikte gemeenteweg en kunnen 
een optimale invullen krijgen volgens de bepalingen beschreven in het RUP Woonkernen. De 
percelen langs de te wijzigen gemeenteweg liggen binnen dit RUP Woonkernen dat zorgt voor een 
duurzame ruimtelijke invulling.

Voor buurtweg nr. 38, Achter de Hoven tussen Dorp en Wolfsdonksesteenweg, wordt voor deze 
inrichting geopteerd voor een breedte van het openbaar domein van 6m. Hierdoor worden 2 
woningen getroffen door de nieuwe rooilijn.
- Perceel M 523 N, Dorp 47:
Deze woningen werden reeds opgebouwd op de buurtweg, zoals opgetekend in de Atlas der 
Buurtwegen. Hier wordt de breedte van de buurtweg versmald naar een breedte van 6m zoals voor 
de rest van de weg. De woning werd ook getroffen door de rooilijn goedgekeurd bij KB van 16 
oktober 1973. Deze heeft een onrealistische breedte voor het huidige en toekomstige gebruik, wordt 
afgeschaft.
- Perceel M 1337 C, Wolfsdonksesteenweg 24A en 24B:
De breedte van 6m wordt ter hoogte van deze woning aangehouden zodat de inrichting van de weg 
in de toekomst kan worden aangehouden.
Rekening houdend met de opmerkingen en het negatief advies van de dienst ruimtelijke ordening 
van de provincie Antwerpen ihkv een voorstel van rooilijn goedgekeurd door de Gemeenteraad 
tijdens de zitting van 18 juni 1997, wordt deze nieuwe rooilijn niet aangepast aan de inplanting van 
de woning:
Opmerking ROHM: De nieuwe rooilijn op 6m spaart alle gebouwen doch wordt ter hoogte van de 
gebouwen 530 d en e (huidig 1337C ) versmalt tot minder dan 4m. Deze gebouwen zijn recent (zeker 
na 1973) vernieuwd zonder rekening te houden met de oude goedgekeurde rooilijn van 16 januari 
1973. Deze grondige vernieuwing, waarvoor de bouwvergunning dient opgevraagd, was o.i. in strijd 
met de rooilijn.
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O.a. omdat deze bouwvergunning niet kon worden voorgelegd heeft de Vlaamse minister bevoegd 
voor ruimtelijke ordening op 22 juni 1998 een negatief advies gegeven voor het wijzigingsdossier van 
destijds.

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
Er wordt akkoord gegaan met het voorstel van het College van Burgemeester en Schepenen.

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1:
Er wordt principieel akkoord gegaan met de wijziging van de gemeenteweg Achter De Hoven en 
Molenbergstraat, buurtwegen nrs. 38, 94, 97, 98 en 99 en met de wijziging van de rooilijn Achter de 
Hoven zoals goedgekeurd bij KB van 16 januari 1973, zoals aangeduid op het opmetingsplan, 
opgemaakt door De Groot en Celen GCV landmeterexperten d.d. 4 mei 2020.
De rooilijn Molenbergstraat zoals goedgekeurd bij KB van 8 december 1965 wordt herbevestigd.

Artikel 2:
Het ontwerp-rooilijnplan wordt voorlopig vastgesteld.

Artikel 3:
Het College van Burgemeester en Schepenen wordt belast met de uitvoering van het openbaar 
onderzoek, waarna dit dossier voor definitieve beraadslaging wordt verzonden naar de 
Gemeenteraad.
Het openbaar onderzoek wordt bekend gemaakt overeenkomstig artikel 17 van het Decreet van 3 
mei 2019 houdende de gemeentewegen. 

Artikel 4:
Er wordt akkoord gegaan met het feit dat er wordt voldaan aan een voorwaarde zoals beschreven in 
Artikel 28 §2 van het decreet houdende de gemeentewegen en dat de meerwaarden in dit dossier 
nihil worden geacht.

21. Aankoop boeken voor de bibliotheek 2021-2023 - Goedkeuring lastvoorwaarden en 
gunningswijze (1.852.11(6))

Situering
Er wordt een overheidsopdracht opgestart voor het aanstellen van een leverancier voor boeken voor 
de bibliotheek voor de dienstjaren 2021, 2022 en 2023.

Wettelijke gronden
Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 40 en 41, betreffende de 
bevoegdheden van de Gemeenteraad.
De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, en 
latere wijzigingen.
Het Bestuursdecreet van 7 december 2018.
Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en met 341 
betreffende het bestuurlijk toezicht.
De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en 
latere wijzigingen.
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De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 42, § 1, 1° a) (de goed te 
keuren uitgave excl. BTW bereikt de drempel van 139.000,00 euro niet) en artikel 43.
Het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten, en latere wijzigingen.
Het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke 
sectoren, en latere wijzigingen, meer bepaald artikel 90, 1°.

Toelichting en advies
In het kader van de opdracht “Aankoop boeken voor de bibliotheek 2021-2023” werd een bestek 
met nr. 1.852.11 opgesteld door Gemeentehuis.

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 99.173,55 euro (excl. BTW) of 120.000,00 euro 
(incl. 21% BTW).

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de onderhandelingsprocedure zonder 
voorafgaande bekendmaking.

Het bestuur beschikte bij het opstellen van de lastvoorwaarden voor deze opdracht niet over de 
exact benodigde hoeveelheden.

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
Er wordt akkoord gegaan met het voorstel van de administratie.

Financiële weerslag
De nodige kredieten zijn voorzien in de Meerjarenplanning.

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1:
Het bestek met nr. 1.852.11 en de raming voor de opdracht “Aankoop boeken voor de bibliotheek 
2021-2023”, worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het 
bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten voor 
aannemingen van werken, leveringen en diensten. De raming bedraagt 99.173,55 euro (excl. BTW) of 
120.000,00 euro (incl. 21% BTW).

Artikel 2:
Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de onderhandelingsprocedure zonder 
voorafgaande bekendmaking.

Artikel 3:
De uitgave voor deze opdracht is voorzien in de Meerjarenplanning.

22. Opmaak wegendossiers volgens het decreet 3 mei 2019 (Siggedijk - Kapelleweg - Mottaart - 
Visvijverstraat) - Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze (1.777.817)

Situering
Voor het opmaken van dossiers ivm de wijziging of opheffing van gemeentewegen en voor de 
opmaak van nieuwe gemeentelijke rooilijnen wordt een landmeter aangesteld.
Het gaat hier meer bepaald over :
Herentalsesteenweg – Siggedijk – Provinciebaan 
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Kapelleweg 
Mottaart
Visvijverstraat

Wettelijke gronden
Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 40 en 41, betreffende de 
bevoegdheden van de Gemeenteraad.
De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, en 
latere wijzigingen.
Het Bestuursdecreet van 7 december 2018.
Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en met 341 
betreffende het bestuurlijk toezicht.
De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en 
latere wijzigingen.
De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 42, § 1, 1° a) (de goed te 
keuren uitgave excl. BTW bereikt de drempel van 139.000,00 euro niet).
Het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten, en latere wijzigingen.
Het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke 
sectoren, en latere wijzigingen, meer bepaald artikel 90, 1°.

Toelichting en advies
In het kader van de opdracht “Opmaak wegendossiers volgens het decreet 3 mei 2019 (Siggedijk - 
Kapelleweg - Mottaart - Visvijverstraat)” werd een bestek met nr. 1.811.111.8 opgesteld door 
Gemeentehuis.

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 54.040,00 euro (excl. BTW) of 65.388,40 euro (incl. 
21% BTW).

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de onderhandelingsprocedure zonder 
voorafgaande bekendmaking.

Argumentatie van de Gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
Er wordt akkoord gegaan met het voorstel van de administratie.

Financiële weerslag
De uitgave voor deze opdracht is voorzien in de Meerjarenplanning.

Tussenkomst
Schepen Raf Vangenechten geeft toelichting bij het dossier

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Artikel 1:
Het bestek met nr. 1.811.111.8 en de raming voor de opdracht “Opmaak wegendossiers volgens het 
decreet 3 mei 2019 (Siggedijk - Kapelleweg - Mottaart - Visvijverstraat)”, opgesteld door 
Gemeentehuis worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het 
bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten voor 
aannemingen van werken, leveringen en diensten. De raming bedraagt 54.040,00 euro (excl. BTW) of 
65.388,40 euro (incl. 21% BTW).
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Artikel 2:
Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de onderhandelingsprocedure zonder 
voorafgaande bekendmaking.

Artikel 3:
De uitgave voor deze opdracht is voorzien in de Meerjarenplanning.

SECRETARIAAT

23. Toegevoegd punt - Aankoop perceel grond Asbroek (2.073.511.1)

Situering
Overleg met Bouger VZW over de onderhandse aankoop door de gemeente Herselt van een aantal 
percelen grond, kadastraal gekend als Bergumsche Velden - perceel M1344 A, en Eersels 1341 A 
(deel) en 1341 B (deel), zoals aangeduid op bijgevoegd plan van landmeter-expert HOSBUR. Naast 
1344 A gaat het om lot 2A (groen), lot 1B (blauw) en lot 3 (oranje). Totale oppervlakte is ca. 3.750 m².

Wettelijke gronden
Decreet Lokaal Bestuur.
Het Burgerlijk Wetboek, artikelen 1582 t.e.m. 1701.

Toelichting en advies
Deze percelen grond gelegen te Herselt, kadastraal gekend als Bergumsche Velden - perceel M1344 
A, en de loten aangeduid op bijgevoegd plan van landmeter-expert HOSBUR (lot 2A (groen), lot 1B 
(blauw) en lot 3 (oranje)) zijn eigendom van dhr. Vleugels en mevr. Van Orshoven en hebben een 
oppervlakte van ongeveer 37 are en 50 ca. 

Het goed is gelegen in zone "Zone voor dagrecreatie, sporthal en gemeenschapsvoorziening in 
functie van sport, recreatie en cultuur " volgens het BPA Limberg. Deze percelen bieden 
opportuniteiten voor de omgevingsaanleg van de tennishal,  en voor de verdere ontwikkeling van de 
site rond VTC de Mixx. 

Er werd een schattingsverslag opgesteld door landmeter-expert HOSBUR (Diestsestraat 175, 3270 
Scherpenheuvel – Zichem), met een waarde van 206.000,00 euro.  

De eigenaars zijn bereid het goed te verkopen aan een som van 207.500,00 euro. 

Daarom wordt thans voorgesteld principieel akkoord te gaan met de onderhandse aankoop in het 
kader van het algemeen belang van perceel M1344 A, en de loten aangeduid op bijgevoegd plan van 
landmeter-expert HOSBUR (lot 2A (groen), lot 1B (blauw) en lot 3 (oranje), voor de som van 
207.500,00 euro.

Gezien de centrale ligging, en de voordelen die de aankoop van deze percelen biedt ikv ontwikkeling 
van de site rond VTC de Mixx, en de omgevingsaanleg rond de tennishal en multifunctionele ruimte, 
een bestemming die bij uitstek kadert in de voorschriften van het BPA Limberg, is een kleine 
afwijking van de schattingsprijs aanvaardbaar. 

Voorgesteld wordt om als notaris aan te stellen: notaris Verlinden, Voorteinde 2 2260 Westerlo. Hij 
heeft de ruilakte ook opgemaakt en is vertrouwd met het dossier. 
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Financiële weerslag
Kosten 207.500,00 euro (incl. BTW)
Actie AP000006 
Actie omschrijving Optimalisatie en verduurzaming patrimonium lokaal bestuur 2020 - 2025
Actie AC000032 
Actie omschrijving We onderhouden, verduurzamen en doen de noodzakelijke investeringen in 

de gebouwen voor de eigen werking
MJP nummer MJP000483
Budgetcode 2020 (of 2021) / 22002000 / 0190

Uit de kredietcontrole door de Jinanciële Dienst op 10 november 2020 blijkt dat er voldoende budget 
is voorzien in het budget 2020.

Tussenkomst
Schepen Mark Van den Wouwer geeft toelichting bij het agendapunt. 
De grond biedt heel wat opportuniteiten voor de gemeente.
Raadslid Luc Peetermans vraagt duiding bij het agendapunt, evenals bij de schattingsprijs. Het 
overeengekomen bedrag is z.i. heel wat hoger dan de betaalde prijs een viertal jaren geleden.
Schepen Mark Van den Wouwer antwoordt: Het zijn de verkopers zelf die de gemeente benaderd 
hebben. Het perceel werd geschat door een deskundig schatter, aangesteld door de gemeente;
Raadslid Luc Peetermans antwoordt: Het perceel aankopen op zich vindt de CD&V+2230-fractie een 
goede zaak, de argumentatie tot aankoop wordt ondersteund. De CD&V+2230-fractie heeft enkel 
vragen bij de prijs. 
Het Raadslid stelt dat de mensen van het jeugdhuis zeer sterk vragende partij waren om aan Delfino 
gehuisvest te worden. Dit is zeker een opportuniteit om opnieuw te bekijken of dit hier kan. 
De Burgemeester antwoordt: De meerderheid staat altijd open om alle zaken te bekijken en te 
overwegen, dus dat kan nu zeker ook in overweging genomen worden.
De Burgemeester vervolgt dat het perceel geschat werd door een erkend en deskundig landmeter, 
dus in die zin een correcte prijs is.

Er zal gestemd worden om dit besluit naar de besloten zitting te verwijzen en daar verder te 
behandelen.
Raadsleden Ronny Korthout en Luc Peetermans herhalen dat ze de deskundigheid van de landmeter 
niet in vraag stellen, maar zich wel vragen stellen bij het verschil tussen de betaalde prijs een aantal 
jaar geleden en de prijs nu.

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Dit agendapunt wordt verder behandeld in de besloten zitting van deze Gemeenteraad.

24. Toegevoegd punt - Composteerparken (1.777)

Situering
De gemeente zoekt naar geschikte locaties per deelgemeente om een composteerpark in te richten.

Toelichting en advies
Groen Herselt streeft ernaar om zo duurzaam mogelijk om te gaan met afvalstoffen. Composteren 
van GFT-afval is daar één van. Met de invoering van Diftar gaan de mensen bewuster nadenken over 
hun afval. Composteren wordt aangehaald als 1 van de punten om bewuster afval te sorteren. 
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Composteren is echter niet altijd mogelijk voor elk gezin, bijvoorbeeld mensen die op een 
appartement wonen of slechts een klein tuintje hebben. 

In Blauberg is al een composteerpark. Dat heeft gewerkt in het verleden, net als in vele andere 
gemeenten waar composteerparken zijn. Daarom vragen wij het gemeentebestuur op zoek te gaan 
naar geschikte locaties voor extra composteerparken, bij voorkeur minstens 1 per deelgemeente. 

Wij vragen het gemeentebestuur om ten laatste tegen de Gemeenteraad van mei 2021 een 
voorstel voor te leggen voor de inplanting van de verschillende composteerparken.
Wanneer de locaties bekend zijn, kan de gemeente een oproep doen voor vrijwilligers die als 
compostmeester willen optreden in deze parken. 

Composteerparken hebben niet alleen een praktische en ecologische functie. Ze kunnen ook een 
sociale en educatieve functie hebben: een ontmoetingsplaats voor buurtbewoners en een plaats 
waar scholen hun leerlingen kunnen leren over de kringloop van biologisch afval. 

Voorstel tot Besluit:
Het gemeentebestuur gaat op zoek naar geschikte locaties voor bijkomende composteerparken en 
stelt een plan van aanpak voor, ten laatste tegen de Gemeenteraad van mei 2021.

Tussenkomst
Raadslid Karen Broes geeft toelichting bij het toegevoegde agendapunt.
Schepen Mireille Colson antwoordt: Bedoeling is om zo'n initiatief van onderuit te laten groeien. De 
vraag komt vanuit de mensen zelf om hier de schouders te willen onder zetten. Vervolgens kan 
samen met de gemeente gekeken worden naar de organisatie. Er wordt heel wat gevraagd van deze 
vrijwilligers. Zo is het ook in Blauberg gegroeid. 
Niet eerst plaatsen prikken en dan vrijwilligers zoeken. 
Er werd gekeken naar andere gemeenten en hun plan van aanpak. Hier wordt toch ook echt naar een 
draagvlak binnen een wijk gezocht, minimaal 2 aanspreekpunten voor opvolging composttraject, 
vrijwilligers moeten aantonen dat ze voldoende composteerbaar materiaal aangevoerd krijgen. 
Het lijkt bijgevolg zinvol om een oproep te organiseren en te vragen naar trekkers, deze kunnen dan 
vervolgens ondersteund worden. 
Ook in Blauberg werd de ondersteuning sterk beperkt tot het voorzien van omheining. 
Het voorstel is om dit agendapunt niet goed te keuren, en oproep te doen in Herselt leeft! Gewoon 
een plaats aanduiden kan mogelijks niet werken. 

Raadslid Karen Broes vraagt herformulering van het besluit: Tegen uiterlijk eind mei een kader 
uitwerken om promotie te doen voor vrijwilligers. 

Schepen Mireille Colson antwoordt akkoord te gaan.
Raadslid Karen Broes vraagt inspraak in de campagne om promotie te voeren zodat het iets deftig 
kan zijn. 

Stemming over het besluit: met eenparigheid

BESLUIT
Tegen uiterlijk eind mei een kader uitwerken om promotie te voeren voor vrijwilligers voor het 
intichten van compostparkjes. 

25. Mededelingen vanuit het College van Burgemeester en Schepenen (2.075.2.077)
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KENNISNAME

Tussenkomst
Corona: 
Op de piek waren er 48 besmettingen met 20% 60-plussers, dan zijn de besmettingen weer snel 
gezakt, nu zijn er 16 besmettingen met 12.5% ouder dan 60. 
In het wekelijks overleg met de artsen werd volgende bezorgdheid geuit: door aanpassingen aan de 
teststrategie zijn de tendensen niet steeds snel zichtbaar. Oproep tot aandacht en voorzichtigheid. 
Ook werd vandaag in het College een aanzet tot plan van aanpak goedgekeurd om nieuwjaarszingen 
in veilige omstandigheden te laten doorgaan (voor zover toegelaten door de Gouverneur). Het 
College wil een kader scheppen waarbinnen dit mogelijk is. Bedoeling is op binnenzijde of rugzijde 
van volgende editie van Herselt Leeft een formulier te maken zodat mensen kunnen aangeven of ze 
wel of niet willen deelnemen aan nieuwjaarszingen. Als mensen dan liever niet deelnemen, dan 
kunnen ze dat uiteraard. 
Barretjes en standjes zullen niet worden toegestaan - zeker ook niet het schenken van alcoholische 
dranken. 
Hopelijk kunnen er in de nabije toekomst nog grote stappen vooruit gezet worden. 

Raadslid Karen Broes antwoordt dat ze het straf vindt dat de gemeente beslissingen neemt waarbij 
traditie boven gezondheid gaat. Kinderen gaan rond en verspreiden het virus. Het Raadslid vindt dat 
de gemeente zijn voorbeeldfunctie moet opnemen. 

Raadslid Hilde Van Reet vindt het een goed idee wat de Burgemeester voorstelt. Als je het in veilige 
omstandigheden organiseert, en bv. meegeeft dat de gastvrouw of gastheer een mondmasker moet 
dragen als ze iets geven, dan draagt dat ook bij aan de veiligheid. Sommige mensen zullen al blij zijn 
dat ze bezoekers aan de deur zien. Ook het benadrukken van ontsmetten van de handen is aan te 
bevelen, misschien ook bij het leegmaken van de tassen benadrukken en opletten met het 
verzamelde snoep en speelgoed.

26. Overzicht actuele dossiers (2.075.1.077)

ID Type Status Datum Beschrijving van 
het te 
onderzoeken item

Wie 
rappor
teert

Graad 
van 
belang

Datum 
rappor
-
tage

1 stand 
van 
zaken

Open 25-03-
2019

Kapel Varenwinkel Colleg
e

Normaal nvt

2 stand 
van 
zaken

Open 25-03-
2019

Jeugdlokalen 
Blauberg

Colleg
e

Normaal nvt

3 stand 
van 
zaken

Open 25-03-
2019

Strokapel Colleg
e

Normaal nvt

4 stand 
van 
zaken

Open 25-03-
2019

Werkgroep 
Duurzaamheid

Colleg
e

Normaal nvt

5 stand 
van 

Open 23-04-
2019

Jeugdhuis de Choke Colleg
e

Normaal nvt
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zaken
6 stand 

van 
zaken

Open 23-04-
2019

Fietspad 
Dieperstraat

Colleg
e

Normaal nvt

7 stand 
van 
zaken

Open 23-04-
2019

Fietspaden en 
riolering 
Aarschotsestwg.

Colleg
e

Normaal nvt

8 stand 
van 
zaken

Open 27-10-
2020

Tennishal Colleg
e

Normaal nvt

Tussenkomst
• Kapel Varenwinkel : Zie toelichting bij agendapunt 14 op de agenda van deze Raad.
• Jeugdlokalen: Op 24 november is er overleg met de architect voor laatste aanpassingen en 

planaanpassingen, vervolgens zijn er nog een 6-tal weken nodig voor afwerking van het 
dossier. 

• Tennishal: Er is een kleine achterstand / vertraging
• Jeugdhuis Choke: Donderdag 26 november is er overleg met het bestuur. Plannen worden 

daar besproken. 
• Fietspaden: De plannen worden dit jaar gefinaliseerd. 

Raadslid Luc Peetermans vraagt een  kopie van de aan de jeugd voorgelegde plannen ivm het 
Jeugdhuis.

27. Mondelinge vragen

KENNISNAME

Tussenkomst
De Voorzitter licht toe: Antwoorden op de vraag, gesteld door Raadslid Ronny Korthout, ivm het 
spreekmoment werden aan de Raadsleden bezorgd en er wordt voorgesteld deze te integreren in de 
rubriek mondelinge vragen. 

Vragen spreekmoment referentieperiode 2019 tot nu: terugkoppeling en opvolging

Situering
Mondelinge vraag van Raadslid Ronny Korthout (GR oktober 2020) met betrekking tot de themata tot 
dusver aangekaart op het spreekmoment voor inwoners én het er aan gegeven gevolg vanuit het 
college van burgemeester en schepenen.

Wettelijke gronden
Decreet Lokaal Bestuur
Huishoudelijk Reglement (art. 11) – mondelinge vragen

KENNISNAME antwoord op de mondelinge vraag in kwestie:

Volgende vragen werden tijdens het spreekmoment tot dusver gesteld en beantwoord/opgevolgd.

Spreekmoment gemeenteraad van 30 september 2019 (eerste spreekmoment)
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1. Situatie verkeersveiligheid Hooilaar

Verzonden: dinsdag 27 augustus 2019 14:10
Aan: Milo Anthonis
Onderwerp: aanvraag tot spreekmoment gemeenteraad Herselt.

Goeiedag Meneer Anthonis,
ik zou graag persoonlijk de situatie in Hooilaar willen komen voorstellen.
De vorige legislatuur heeft wel iets gedaan maar dat helpt eigenlijk helemaal niet.
Wij zijn hier komen wonen omdat het een 50 km/h straat is, maar niets is minder waar.
Ik zou graag langskomen om constructief iets te doen aan dit euvel.
Tijdens de vakantie is het dan nog wat rustiger.  volgende week september.... ik heb al schrik dat
in onze -normaal rustige straat- het weer een wedstrijd tegen de klok wordt.

Kunt u ervoor zorgen dat ik aan het woord kan geraken.  
Ik zou hier terug graag wonen...   

…

Opvolging: 
Er gebeurden metingen en tellingen op Hooilaar en er werd een verkeerskussen geplaatst. 
Sindsdien geen meldingen meer ontvangen. 

2. Verschillende vragen van een tweede burger

Verzonden: woensdag 11 september 2019 11:38
Aan: Milo Anthonis
Onderwerp: Vragenuurtje

Geachte heer voorzitter gemeenteraad,
Beste Milo,

Ik heb enkele vragen die ik zou willen stellen aan de gemeenteraadsleden op het vragenuurtje van de 
raad van 30 september 2019.

- Welke normen worden gehanteerd om een knip op een weg in Herselt te verantwoorden?  
En wie bepaalt die normen? Klopt het dat de gemeenteraad ook overweegt om de 
Visputstraat in Blauwberg te knippen?

- Bestaat er een ECB attest voor het zusterhuis?  Wie gaat de renovatie realiseren?  Aan welke 
EPC normen gaat deze renovatie dienen te beantwoorden?  Heeft de gemeente geen 
voorbeeldfunctie naar klimaat- en milieunormen toe bij deze renovatie en hoe gaat ze die 
realiseren?

- Hoe wordt de overlast aangepakt betreffende lawaaioverlast en drugs gerelateerde 
problemen?

- Is er een gemeentelijk plan om de verkeersoverlast in het centrum te verminderen?  Wat is 
de planning om een ring rond Herselt te realiseren.

Volledigheidshalve: er waren ook een drietal aanvragen van inwoners die niet werden weerhouden 
voor het spreekmoment, omdat het individuele vragen betrof met betrekking tot individuele 
dossiers. Al deze mensen werden doorverwezen naar de bevoegde diensten of de bevoegde 
uitvoerende mandatarissen.
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Opvolging:
Verkeersoverlast: dit wordt in het gemeentelijk mobiliteitsplan opgenomen, en ook meegenomen 
in het mobiliteitsplan Zuiderkempen. 
Knip: via de verkeerscommissie werden verschillende alternatieven afgewogen en werd de leest 
effectieve gekozen, met de bedoeling deze te evalueren na een aantal maanden. De 
verkeersproblematiek werd ook met de provincie opgenomen. 
Renovatiedossier: dit zal de gemeente opnemen. 
Overlast: dit is een bevoegdheid van de politie, en wordt daar ook opgevolgd. 

Spreekmoment gemeenteraad van 25 november 2019

Verzonden: woensdag 13 november 2019 20:24
Onderwerp: Aanvraag spreekmoment gemeenteraad van 25 november 2019

Milo,
In naam van de buurt Diestsebaan en Heistraten hadden wij graag gebruik gemaakt van de 5 minuten 
spreekmoment voor de volgende gemeenteraad.
Het betreft het aankaarten van problemen (bomenhinder) die de buurt ondervindt.
Het is een blijvend probleem dat in het verleden reeds voorgelegd aan de vrederechter werd  de 
buurt in naam van André Sterckx en Jos Verbeeck (Afschrift  uitspraak in bijlage) De vrederechter 
wenst toen geen uitspraak te doen omdat  de wet slechts 15 dagen vroeger verandert werd in 
verband met plaats bezoek.
Hij kon  geen uitspraak doen omdat hij geen plaats bezoek mocht doen. Achteraf vermelde de 
gemeente dat in haar briefwisseling als zijnde in het gelijk gesteld.  Achteraf bij een gratis 
mogelijkheid tot uitspraak van een vrederechter voor een TV programma wenste zij niet mee te 
werken.
Er werd een procesverbaal opgesteld door schade opgelopen door afvallende takken op zijn voertuig 
door Rooseemaryn Kris (copie in bijlage
Er werd al een boom gemerkt voor verwijdering.
Er werd een controle gevraagd voor een overhellende boom die reeds boomschors verliest en 
waarvan wortels verwijdert werden. Tot hiertoe was en is er geen enkele reactie van de 
gemeentediensten.
Een reden voor ons om een bestaand dossier te heropenen in naam van de buurt.
Met vriendelijke groeten,

…

Opvolging:
De gezondheid en vitaliteit van de bomen werd door een gespecialiseerde firma nagekeken. Op 
regelmatige basis worden deze bomen gecontroleerd, en gesnoeid door een gespecialiseerde 
firma. 

Spreekmoment gemeenteraad van 16 december 2019

Verzonden: maandag 2 december 2019 21:29
Aan: Milo Anthonis
Onderwerp: Spreekmoment
 
Beste Milo,
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Wij hebben een paar vragen die wij graag zouden voorbrengen op het spreekmoment van de 
gemeenteraad.
  

1. Het fietspad langs de Berglaan dat onveilig aan het worden is.
Oorzaak hiervan zijn de bomen waarvan de wortels het asfalt omhoog wroeten.
Is er misschien een ander alternatief hiervoor? 

2. De rijvakken langs de kant van de bomen die op verschillende plaatsen omhoog gekomen 
zijn.
Oorzaak hiervan zijn eveneens de wortels van de bomen.
Wij vragen hiervoor de medewerking van het gemeentebestuur voor wat mogelijk is.

Met vriendelijke groeten,

Tweede vraag

Verzonden: woensdag 11 december 2019 9:30
Aan: Milo Anthonis
Onderwerp: Vragen en voorstellen.

Beste Milo,

Voor het sprekershalfuurtje voor de gemeenteraad van 16/12/19 heb ik volgende voorstel en vragen:
- Voorstel: Er loopt een prachtige fiets- en wandelweg langs de Grote Nete vanaf het 

politiekantoor Zuiderkempen tot 500m voor de kruising met de Herentalsesteenweg aan de 
Snepkens, genaamd Broekstraat.  Deze buigt op die plaats af naar Zoerle dorp.  Ik stel voor 
om dit verharde pad door te trekken langs de Grote Nete tot aan het fietspad op de oude 
spoorbedding Herentals-Aarschot.  Dit traject loopt over het grondgebied Hulshout, Herselt 
en Westerlo.  Zou het mogelijk zijn om met de zustergemeenten en in onderling overleg dit 
verharde pad te realiseren?

- Vraag: Werken Blauwbergsteenweg:  Zou het mogelijk zijn bij toekomstige werken meer 
rekening te houden met het comfort van de eigen bevolking dan met het comfort van de 
aannemer.  Aan Blauwbergsteenweg kon, na de kruising aan Veerlepad, gewerkt worden met 
beurtelings verkeer op één wegvak begeleid  door verkeerslichten.  Zelfs in ’t weekend werd 
de weg nodeloos afgesloten, gewoon door het plaatsen van een graafmachine.  Dit voelde 
een beetje aan als pesterij.

- Vraag: Er verscheen in de krant een artikel over de verkeersproblematiek in de 
Zuiderkempen.  Er zou een grote studie plaats vinden om te onderzoeken welke oplossingen 
hieraan kunnen worden gegeven.  Welk standpunt neemt het gemeentebestuur hierover in 
met betrekking van de grote ring rond Herselt centrum.  Wie gaat deze studie opvolgen en 
gaat de bevolking regelmatig over informeren over de vorderingen ervan.

…

Opvolging:
Berglaan: het gaat om breed wortelende bomen - een minder goede keuze bij de aanplant 
gemaakt. De wortels werden gefreesd, en zullen opnieuw gefreesd worden. Daarnaast zal het 
asfalt plaatselijk worden hersteld. 
De bermen /kanten van de Grote Nete vallen onder het beheer van Waterwegen en Zeekanaal. 
Verkeer: dit wordt opgenomen in het gemeentelijk mobiliteitsplan, en het mobiliteitsplan 
Zuiderkempen.

Spreekmoment gemeenteraad van 27 januari 2020
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Beste,

Ik zou gebruik willen maken van het spreekmoment voor de gemeenteraad van 27/01/2019 
aanstaande.

Hieronder mijn vraag voor mevrouw Colson, schepen bevoegd voor klimaat.

Herselt verbindt zich ertoe om de CO2 uitstoot tegen 2030 met 40% te verminderen. Dat is een nobel 
engagement. Zoiets kan echter alleen maar lukken als er een duidelijke planning is om dat te 
realiseren.
Daarom heb ik volgende vragen voor de bevoegde schepen en ook voor de burgemeester die dit 
engagement in naam van heel de gemeente aangaat:
1. Wat waren de resultaten van het vorige burgemeesterconvenant? Zijn de doelstellingen daarvan 
gehaald?
2. Wanneer gaat er een duidelijk plan voorliggen voor het nieuwe engagement?
3. Hoe gaat het bestuur dat plan opstellen? Gaat het hier inspraak en informatie voor de burgers 
organiseren?

…
Opvolging:
De doelstellingen werden niet gehaald - en zullen ook zeer moeilijk te behalen zijn, aangezien een 
groot deel van de verlaging moet gerealiseerd worden bij de gezinnen (gezien hun procentuele 
grote aandeel in de uitstoot). 
Stand van zaken Kempen 2030: klimaatactieplan is in opmaak en zal september 2021 gefinaliseerd 
zijn. 
Participatie gebeurt via de werkgroep duurzaamheid. 

Spreekmoment gemeenteraad van juni 2020

Eerste vraag

Aanvraag bij mail van 3 maart j.l. (omwille van corona uitgesteld ):

Aan de Voorzitter Gemeenteraad

Geachte Voorzitter,

Op het spreekmoment van maart zou ik de volgende vraag willen voorleggen :

Momenteel zijn de marter en de vos in Vlaanderen beschermde diersoorten.
Als bewoner van het platteland in Herselt stel ik vast dat kwetsbare dieren zoals kippen niet 
beschermd zijn tegen deze beschermde diersoorten.
Momenteel is het zelf zo dat kippen over dag worden geroofd uit hun hok. Dit wijst erop dat vossen 
en marters niet langer kunnen leven van de dieren die ze in de vrije natuur aantreffen.
Het openen van een verantwoorde jacht is dan m.i. ook wenselijk.
Bovendien kunnen houders van kippen preventief genieten van apparatuur die vossen en marters 
afschrikt.
Ik zal dat heel kort aantonen op het spreekmoment.
Deze toestellen zijn bovendien gesubsidieerd via Europese subsidies.
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Beide luiken : verantwoorde bestrijding en preventie zou ik dus willen aankaarten op de raad van 30 
maart e.k.

Mijn vraag is dus :welk standpunt neemt het college en de meerderheid aan ten aanzien van mijn 
voorstel ?

…

Tweede vraag (via mail van 22 juni ’20):

Geachte,
Beste Milo,
 
Graag had ik enkele vragen gesteld op de gemeenteraad van 29/6/2020.

- Ik had graag de motivatie gekend van de snelheidsbeperking tot 30km/u op het Veerlepad en 
waarom daar wel en op de vele andere kleine wegen met even gevaarlijke bochten in de 
gemeente niet.

- Veiligheid aan de scholen: de kleuter en lagere school op de Vest.  Op het ogenblik dat de 
school uit is, komen de gemeentewerklieden binnengereden met hun camionetten, 
vrachtwagens en machines.  Dit vormt een gevaarlijke mix waarover nog niet is 
gedebatteerd.  Anderzijds kan de vraag worden gesteld of het wel nog geoorloofd is dat een 
gemeentelijke werkplaats zich in het centrum van de gemeente bevindt.  Ons bedrijf “Rens 
bvba” diende in 2000 weg te gaan uit het centrum.  Moet de gemeente haar beleid op dat 
vlak niet voor haar eigen “bedrijf” eveneens respecteren.

- Het zusterhuis: Eerst ging de zusterwoning gerenoveerd en aangepast worden om het 
jeugdhuis in onder te brengen.  Dan werd het blijkbaar te duur om deze werken uit te voeren. 
Nu verneem ik dat het zou worden afgebroken en als specifiek jeugdhuis terug worden 
opgebouwd.  Waarom niet het oorspronkelijk idee van integratie op het domein van de Mixx 
terug opnemen?  Zeker niet duurder en geïntegreerd in een omgeving van cultuur, sport en 
ontspanning met een sociale controle.  Luidere muziek en feesten zal daar veel minder storen 
dan aan een woonwijk.

 

Derde vraag

Ingediend op 25 juni 2020

Beste Voorzitter,
Ik ben een trotse inwoner van Herselt, de groene gemeente!
Eén van de zaken wat Herselt zo uniek maakt, zijn haar mooie natuurgebieden met uitgebreid
wandel- en fietsnetwerk. Er is over de jaren heen al veel verbeterd wat betreft de aanleg en
onderhoud van fietspaden in én rond Herselt. Zelf ben ik een fervente fietser, zowel recreatief als
voor mijn woon-werkverkeer.
Op mijn dagelijkse route is er echter is er één plek waar ik me onveilig voel en steeds hoop dat ik hier
de grond niet zal kussen! Concreet betreft het de fietspaden aan de
Molenberg/Wolfsdonksesteenweg zowel naar als weg van het centrum (zie kaart). Het oude
fiets/voetpad is nog aangelegd in betontegels die zeer onregelmatig liggen. Zo zijn er zelfs tegels die
loskomen… Ook voor de ouderen in Herselt is dit een zeer gevaarlijk voetpad.
Mijn vraag hierbij is of het gemeentebestuur van Herselt op korte termijn werk kan maken van de
(her)aanleg van het fietspad in deze zone. Op deze manier verhoogt men hier de veiligheid, maar ook
de aantrekkelijkheid van het fietsen.
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Om de fietsinfrastructuur te bekostigen, zou het een idee kunnen zijn om een klein percentage van
de winst van de wielerwedstrijden in de regio Herselt hiervoor aan te wenden.
Met vriendelijke groeten,

…
Opvolging:
Vossen en marters: Een zeer uitgebreide toelichting werd ter zitting bezorgd, en aan de 
vraagsteller overgemaakt. De informatie is terug te vinden op de gemeentelijke website. Wat de 
vossen en marters betreft, zijn vossen bejaagbare dieren die onder jachtbesluit vallen. Marters zijn 
een niet-bejaagbare soort. 
De beslissing over dat er op mag gejaagd worden, ligt niet bij de gemeente, maar moet worden 
doorverwezen naar agentschap natuur en bos. 
https://www.natuurenbos.be/sites/default/files/inserted-files/natuur_als_goede_buur.pdf
Ook maatregelen, tips en meer informatie over de subsidies (enkel voor veehouders die in risico 
gebied voor de wolf zitten) werden bezorgd. 
Snelheidsbeperking: Globale aanpak wordt opgenomen in het mobiliteitsplan. Specifiek voor de 
vermelde straat is dat dit een verbindingsweg is die het provinciaal groendomein doorkruist. Na 
evaluatie van de knip werden opnieuw verschillende alternatieven overwogen in overleg met de 
verkeerscommissie. De provincie engageerde zich het dossier op te nemen. 
Scholen: stilstaan en parkeren werd ingevoerd. Er zal volgend schooljaar opnieuw een 
participatiemoment met de directies van de verschillende scholen worden ingelast ikv de veilige 
schoolomgevingen. 
Zusterhuis: er werden keuzes gemaakt op basis van de voorliggende informatie. Het voorstel dat 
voorlag aan de Mix bood onvoldoende privacy en tuinruimte, en er werd geen alternatief 
aangeboden. Overleg met de mensen van de Choke leidde tot de oplossing van het Zusterhuis. 
Fietsinfrastructuur: Wolfsdonksesteenweg wordt uitgevoerd in 2021. Er wordt een meerjarenplan 
opgemaakt met gefaseerde uitvoering. 

Spreekmoment gemeenteraad van 7 september 2020

Eerste vraag

Geachte, 

Mijn vraag die ik graag gesteld had op de gemeenteraad is de volgende: 
"Wat verandert er voor een alleenstaande nu het DIFTAR systeem wordt ingevoerd."
(Gezien het afvalverbruik van een alleenstaande ver beneden het niveau ligt van een gemiddeld 
gezin.)

Een tweede vraag hieromtrent is: 
"Waarom de optie niet gegeven wordt om een afvalcontainer aan te kopen ipv ieder jaar te huren." 
…

Tweede vraag

Beste heer Anthonis,

Ik lees dat ik via u een vraag kan stellen aan de gemeenteraad voor aangelegenheden die de 
gemeente aanbelangen.

Mijn vraag is als volgt:
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Ik fiets dagelijks van Herselt Centrum via het station van Aarschot naar het werk. 
Nu kijk ik er ook dagelijks tegen op om via de N19 te fietsen. Zoals u weet is dit fietspad smal en zijn 
de kruispunten er gevaarlijk. Men kan dit fietspad beschrijven als een moordstrookje.

Nu weet ik dat er plannen zijn voor de heraanleg van de fietspaden en dit kan ik alleen maar 
toejuichen.

Maar ik vraag me af of er geen beter alternatief is voor de heraanleg van de N19. Namelijk een 
fietspad doorheen de Langdonken een paar 100 meter langs de N19.
Dit zou makkelijker uitvoerbaar zijn, aangenamer zijn voor de fietser en zou mogelijk goedkoper zijn 
door de mogelijkheid bestaande wegen te benutten. Het zou ook zorgen voor een betere aansluiting 
van het station van Aarschot met de gemeente Herselt.

Als ik zelf wat kijk merk ik dat een doorsteek tussen de straten Maasvelden en Dooiewerf of 
Maasvelden en Achter de Wereld een fietsroute mogelijk maakt richting Aarschot zonder op de N19 
te komen.
Voor een beperkte ingreep, de aanleg van een 500 meter lang pad, zou het rendement toch hoog zijn. 
Namelijk een fietsroute centrum Herselt - centrum Aarschot die aangenaam en veilig is.

Kan de gemeente de haalbaarheid hiervan onderzoeken?

Opvolging:
Diftar: zie alle informatie op de website en gepubliceerd in de verschillende brochures. 
Fietsroute: fietspadendossier N19 is lopende. Heraanleg voorzien (uitvoering) in 2024. 
De Langdonken bevinden zich in natuurgebied, waardoor verharding niet kan.

Raadslid Karen Broes: (2 vragen)
- Oproep fietsersbond is weinig succesvol tot nu toe. Kan er nog promotie rond gemaakt worden. 
Schepen Raf Vangenechten antwoordt: Er is effectief een zeer lage opkomst, we proberen via andere 
kanalen mensen bij elkaar te krijgen. 
- Hebben we er als gemeente zicht op hoe het met de culturele verenigingen gesteld is? Is er nood 
aan promotie / materiaal. 
Schepen Pieter-Jan Parrein antwoordt: Er werd een initiatief gestart vanuit de gemeente: 
cultuur@home om kunstenaars in de kijker te zetten met korte filmpjes als ondersteuning en 
promotie rond hetgeen ze doen. Socio culturele verenigingen slagen er toch nog in om een aantal 
activiteiten te organiseren (zoals de griezelwandeling). Er werd een enquête gedaan ikv bijkomende 
subsidies voor verenigingen, ze hebben hun bezorgdheden kunnen meegeven. Wie er het meest 
onder lijdt zijn de artiesten die hun broodwinning kwijt zijn, en net deze categorie wil de gemeente 
op deze manier ondersteunen. Hopelijk kan er naar een normale / veilige cultuurbeleving gegaan 
worden, en kan ook CC de Kerken opnieuw worden opgestart. Dit zal dit jaar nog gebeuren. 

Raadslid Ronny Korthout: (1 vraag)
- Het Raadslid heeft bedenkingen ivm het nieuwe logo dat ontworpen wordt: Er is een logo "gastvrij 
en groen", nog redelijk recent ingevoerd, wat in belangrijke mate de gemeente Herselt symboliseert. 
Het Raadslid stelt zich vragen bij de geplande promocampagne. Het gaat in het totaal om 16.000,00 
euro. In plaats van cadeautjes uit te delen, zijn er andere manieren om een logo te promoten 
(website - Herselt Leeft!). Bovendien stelt het Raadslid vast dat alle artikels worden aangekocht bij 
firma's buiten de gemeente. Schoudertassen met een slogan als "koop lokaal" worden in Nederland 
aangekocht, dat is jammer. 
De Burgemeester antwoordt: We verschillen fundamenteel van mening dat het huidige logo de 
gemeente nog voorstelt, bv. dennebomen zijn nu niet meer aan de orde als je bomen zou rooien om 
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her aan te planten. De oefening van huisstijl en logo werd gecombineerd met een oefening rond een 
nieuwe website. Hiervoor werd een bureau onder de arm genomen en werd de nodige kennis 
ingekocht. Hoe percipieert de inwoner Herselt, en wie willen we zijn. Deze synthese wordt door 
Nelson gemaakt en nieuwe website - huisstijl en logo worden als alles goed gaat op 14 december 
gelanceerd. 
Het gegeven van een nieuw logo (discretie - embargo) - verschillende leveranciers werden in 
bepaalde onderdelen bevraagd over een prijs. Er werd gekozen voor een overheidsopdracht zoals nu 
voorlag. Natuurlijk wil dit niet zeggen dat alle bestellingen in de toekomst naar "het buitenland" 
zullen gaan, lokale handelaars zullen worden betrokken.
Raadslid Ronny Korthout wil graag weten wat het studiebureau gekost heeft. Hij vraagt zich ook af 
welke inwoners er dan geconsulteerd werden. Bovendien werden handelaars niet gecontacteerd. 
Ook zal er dan nieuw briefpapier en omslagen etc. gekocht moeten worden. Raadslid Ronny Korthout 
wil graag een overzicht van alle kosten. 

Raadslid Maria Leirs: (2 vragen)
- Klopt het dat er vraag is voor een skateramp in Ramsel aan de voetbalterreinen? 
Schepen Mireille Colson antwoordt: Het budget is voorzien voor 2021. Het werd besproken op de 
Jeugdraad, er zijn inderdaad vragen voor Ramsel, ook voor Herselt. Het besluit zal op advies van de 
jeugd genomen worden. 
Raadslid Maria Leirs antwoordt dat ze de opmerking maakte omdat ze de feedback kreeg dat niet alle 
voorzieningen in Herselt moeten, er mag ook iets in Ramsel. 
- Vraag omtrent diftar wanneer een vereniging een zaal huurt. 
Schepen Mireille Colson geeft toelichting mbt het systeem aan parochiezalen. 

Raadslid Evelien Van Bedts: (1 vraag)
- De duiker aan Wolfsdonksesteenweg 136 is zwaar verzakt. Kan dit opgelost worden.
Schepen Raf Vangenechten antwoordt het bericht ontvangen te hebben, het wordt in de planning 
gezet.

De Voorzitter schorst de Gemeenteraad om 22.19u teneinde het openbaar gedeelte van de Raad 
voor Maatschappelijk Welzijn te kunnen aanvangen.

De Voorzitter hervat de Gemeenteraad in besloten zitting om 22.21u, na de afhandeling van het 
openbaar gedeelte van de Raad voor Maatschappelijk Welzijn.

De voorzitter sluit de vergadering om 22.43 uur.
Aldus gedaan in bovenstaande zitting.

Namens de gemeenteraad:

de algemeen directeur de voorzitter

Tina Vervloessem Milo Anthonis


